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Kolikor denarja, toliko muzike – 
tudi v športu

Šport ima v življenju otrok in mladostnikov po-
membno razvojno vlogo. V tem obdobju namreč 
mladi oblikujejo svoje vrednote in navade, od ka-
terih se morda kasneje ne bodo več ločili. Šport pa 
je pomemben tudi iz zdravstvenega vidika, zato bi 
morali starši, pedagogi in širša skupnost temu po-
dročju namenjati več pozornosti.

»Šport je vir zdravja, zadovoljstva, samozaves-
ti in ponosa,« pravi Mojca Gobec, generalna direk-
torica Direktorata za javno zdravje na ministrstvu 
za zdravje. »Želimo si, da bi se s športom in teles-
no dejavnostjo redno ukvarjalo več Slovencev, saj 
ima kar polovica žensk in skoraj 70 odstotkov od-
raslih moških prekomerno težo, preveč je tudi pre-
komerno težkih otrok.« 

Ena izmed lepih priložnosti za medresorsko po-
vezovanje pri spodbujanju športa oziroma telesne 
aktivnosti med vsem prebivalstvom, od zgodnjega 
otroštva do pozne starosti, je evropski teden špor-
ta, v Sloveniji pa imamo v ta namen sprejeto tudi 
resolucijo o nacionalnem programu o prehrani in 
telesni dejavnosti.

Marta Bon z ljubljanske Fakultete za šport je 
prepričana, da je rešitev v sodelovanju: »V Slove-
niji je šport mladih dobro razvit, zato se moramo 
zavedati, da mladi športniki potrebujejo ustrezno 
strokovno vodenje - zdravnika, trenerja - in podpo-
ro ter znanje staršev. Zato je nujno, da smo pri tem 
usklajeni. Ne gre zgolj za storilnostno usmerjenost 
po športnih dosežkih, potreben je vsestranski te-
lesni in osebnostni razvoj. Trenerji, pediatri, starši, 

psihologi, terapevti … naj jih z usklajeno podporo 
pripeljejo v zdrave, uspešne, osebnostno izpolnje-
ne posameznike.« Za vse našteto je potrebna tudi 
ustrezna materialna podlaga in prav temu smo na-
menili tokratno temo tedna. 

Financiranje športa v Sloveniji ni dobro urejeno, 
zato denarja primanjkuje na vseh ravneh. Lani je 
dvanajsterica direktorjev slovenskih podjetij, ki ve-
liko vlagajo v šport, pripravila predlog sprememb 
zakonodaje na tem področju, ki med drugim pred-
videva davčne ugodnosti za športnike, športne de-
lavce in klube, prijaznejšo davčno obravnavo vla-
ganj v šport, ničelno stopnjo davka na dodano 
vrednost za ogled športnih prireditev in možnost 
preoblikovanja klubov iz društev v športne klube – 
delniške družbe. Vlada predlog še proučuje.

V Zgornji Savinjski dolini imajo lokalne skup-
nosti ob kroničnem pomanjkanju sponzorskega 
denarja relativno veliko posluha za potrebe špor-
tnikov, seveda pa je situacija nekoliko drugač-
na od občine do občine. V teh dneh, ko spremlja-
mo evropsko prvenstvo v rokometu, nas zanimajo 
predvsem rezultati, a ko je govora o športu mladih, 
mora biti na prvem mestu spodbujanje ljubezni do 
športa, da bo v njihovih srcih ostal celo življenje.
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ŠPORT V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Lokalne skupnosti so najmočnejši financer športa in 
športnih društev v Sloveniji

Pozitiven odnos lokalnih skupnosti do športa se kaže tudi po bogati športni infrastrukturi. 
Športne dvorane pa poleg osnovnemu namenu služijo tudi prireditvam, kot je Športnik leta 

Zgornje Savinjske doline. (Foto: Jože Miklavc)

3. RAZVOJNA OS

Po ministrovih besedah ključni roki še 
niso zamujeni

V pripravah na gradnjo hitre ceste severnega 
dela 3. razvojne osi, to je od Šentruperta preko 
Velenja do Slovenj Gradca, teče več aktivnosti. 
Minister za infrastrukturo Peter Gašperšič, ki je 
v četrtek obiskal Koroško, je dejal, da je roke še 
vedno mogoče doseči. Roki za izgradnjo so bili 
dogovorjeni v protokolu, ki so ga lani podpisali 
predstavniki Koroške in Savinjsko-šaleške regi-
je ter države. 

PROJEKTANTSKA POGODBA V APRILU?
Trenutno je v teku razpis za izbiro projektan-

ta. Po izboru bo pogodba z njim, kot načrtuje-
jo v Darsu, podpisana v letošnjem aprilu. Pro-
jektiranje bi naj bilo zaključeno jeseni 2019. Te-
mu bo sledilo pridobivanje gradbenih dovoljenj. 
Tudi začetek gradnje na prvih odsekih naj bi se 

začel prihodnjo jesen, kot je za medije na Koro-
škem povedal minister. 

DENAR ZA ZEMLJIŠČA JE ZAGOTOVLJEN
Letos spomladi bodo začeli z odkupi zemljišč in 

nekaterimi drugimi aktivnostmi na terenu. Kot ka-
že zdaj, bi lahko prvi avtomobili od avtocestnega 
križa po hitri cesti proti Koroški zapeljali leta 2023.

Kot je dejal minister, je naloga Darsa, da za-
gotovi finančne vire z zadolževanjem. »Mi na 
strani države bomo poskrbeli za to, da bo druž-
ba Dars imela zadostne prilive,« je po poroča-
nju RTV Slovenija dodal minister in pojasnil, da 
je vse predvideno v šestletnem operativnem na-
črtu, ki se pripravlja in bo predvidoma na vladi 
sprejet v roku enega meseca.

Marija Lebar

Slovenci smo športen narod, to je razvidno 
tudi iz velikega števila rekreativnih športni-
kov. V Zgornji Savinjski dolini se lahko pohva-
limo z zavidljivim naborom športnih kolektivov 
in društev, ki združujejo, usmerjajo in vzgajajo 
športnike. Njihova največja dodana vrednost je 
delo z mladimi, saj jim omogočijo kakovostno 
preživljanje prostega časa in pridobivanje pozi-
tivnih življenjskih vrednot in navad. To so pre-
poznale tudi lokalne skupnosti, ki namenjajo de-
narna sredstva za njihovo delovanje.

NOV ZAKON O ŠPORTU NATANČNEJE 
OPREDELJUJE RAZDELITEV SREDSTEV

Slovenske lokalne skupnosti športu letno na-
menijo med 70 in 80 milijonov evrov. To je skoraj 
desetkrat več kot športne organizacije letno v 
zadnjem obdobju dobijo od Fundacije za šport, 
sicer enega najpomembnejših sofinancerjev na 
državni ravni. Zato je zelo pomembno, na kak-

šen način in koliko denarja se namenja za šport 
iz občinskih proračunov. To naj bi od lanskega 
junija dalje še bolj transparentno urejal nov za-
kon o športu, saj natančneje opredeljuje razde-
litev sredstev in strogo določa sestavo občinske 
komisije za dodelitev sredstev. Pomembna no-
vost zakona je vključitev športne zveze občine 
v priprave meril, ki določajo, kateri programi do-
bijo sredstva. 

V LUČAH NAČRTUJEJO GRADNJO ŠPORTNEGA 
CENTRA

Višina dodeljenih sredstev se od občine do 
občine razlikuje, največ bo v letu 2018 za šport in 
prostočasne dejavnosti namenila Občina Luče, 
in sicer skoraj dva milijona evrov. Največji delež 
v višini skoraj 1.948.000 evrov je namenjen iz-
gradnji športnega centra. Kot je povedal direk-
tor občinske uprave Klavdij Strmčnik, ta investi-
cija zajema izgradnjo nove športne dvorane ob 
osnovni šoli. Telovadnica bo zgrajena na mestu 
obstoječe, ki se poruši, vendar bo tlorisno pre-
cej večja od sedanje, tako da bo možno v njej 
igrati tudi mali nogomet in rokomet. Preostalih 
35.000 evrov je namenjenih za programe špor-
ta. Sicer pa v Lučah kar 6.000 evrov namenja-
jo za sofinanciranje smučarskih kart za otroke, 
dijake in študente. Za programe za mladino je 
skupaj namenjeno 11.500 evrov.

Skoraj vsaki naši občini lahko 
pripišemo šport, po katerem izstopa. 
Ženska odbojka je doma v Mozirju in 
na Ljubnem, ženski rokomet in moška 
košarka v Nazarjah. V Gornjem Gradu 
so dejavni strelci in lokostrelci, v 
Lučah namiznotenisači ...
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So sredstva proračuna dovolj za delovanje športnih 
aktivnosti?

V naši dolini se s športnimi aktivnostmi ukvarja vse več ljudi. 
Mnogi med njimi so združeni v interesne skupine oziroma društva. 
V društva in klube se združujejo tudi profesionalni oziroma polpro-
fesionalni športniki. A vsi potrebujejo sredstva za osnovno delo-
vanje. Bi morali profesionalci dobiti več kot rekreativci? Kaj o tem 
menijo predstavniki nekaterih porabnikov proračunskih sredstev?

in rekreacijo. Zagotovo je pomembno, da namenjajo denar tako za re-
kreativce kot za profesionalne ekipe oziroma posameznike. Menim, da 
nekatere občine premalo sredstev vlagajo v razvoj profesionalnega 
športa in da imajo na tem področju še veliko rezerve. 

Z vidika Košarkarskega kluba Nazarje lahko povem, da bi si košarkar-
ji vsekakor zaslužili še veliko večjo podporo domačinov. Smo pa lahko 
zadovoljni z infrastrukturo, ki nam jo nudi občina za nemoteno trenira-
nje in igranje tekem. Kot največja športna organizacija v Nazarjah si že-
limo še izdatnejše podpore s strani občine za lažjo dosego ciljev in na-
daljnje nemoteno delovanje kluba.

Tomaž Pečovnik, 
Odbojkarski klub KLS Ljubno 

Sredstev ni nikoli preveč. Več kot imaš, kva-
litetnejši so lahko treningi. Mislim, da bi rekre-
ativci morali dobiti enako kot tisti, ki se s špor-
tom ukvarjajo profesionalno. Sami se srečujemo 
s problemom pomanjkanja terminov za treninge 
za mlajše kategorije, prav tako dobimo sredstva 

le od občine, v kateri imamo sedež. Tudi ostale občine naše doline bi 
morale prisluhniti klubom, v katerih trenirajo tudi njihovi otroci. Na na-
ših tekmah pa se dogaja, da otroke ne bodrijo niti starši. 

Kar se vzdrževanje športnih objektov tiče, sem prepričan, da se ob-
činske uprave angažirajo po svojih močeh. Zdi se mi, da občine sredstva 
pravično razdelijo. Lahko pa bi na nivoju doline ustanovili sklad, v kate-
rega bi prispevale vse občine, sredstva pa bi se razdelila procentualno 
tistim, ki ne morejo konkurirati na razpise v svoji občini. 

Tomislav Stanković, 
Ju-jitsu klub Samuraj Gornji Grad

Naša Občina Gornji Grad zagotavlja približno 
dvajset tisoč evrov za vsa področja športa. S tem 
zneskom pokrivajo tako rekreativni kot vrhunski 
šport – od zlatega sončka do vrhunskega špor-
tnika. Sredstva so enakovredno razdeljena. Ta-
ko financirajo društva, ki delajo s populacijo, ki 
je usmerjena v rekreativni šport, kot tudi društva, ki imajo vrhunske 
športnike. 

Moje mnenje je, da je v dolini še vedno premalo navijaške podpore. V 
naši občini ni najbolje poskrbljeno za športne objekte, dalo bi se še ve-
liko narediti, če bi imela občina posluh za to. Denar se že pravično deli, 
problem je le, da je premalo namenjenega za področje športa.

Pripravila in fotografirala Marija Šukalo

Vida Skok, Odbojkarski klub Mozirje
Sredstva za šport v občini Mozirje so skromna in 

razdrobljena. Celotna ne bi zadoščala enemu liga-
šu ali vrhunskemu športniku. Pri OK Mozirje, ki je v 
celoti vezan na uporabo športne dvorane, dotacijo 
praktično vrnemo občini za uporabo le-te. Čas je, 
da spremenimo odnos do športa. Da ga ne jemlje-
mo več kot potrošnjo, temveč kot naložbo. Naložbo 

v kreativne, vztrajne, delovne ljudi in v zmanjševanje stroškov na drugih 
področjih. Predvsem v zdravstvu, zlasti za namene odvajanja od najrazlič-
nejših odvisnosti. Tudi pri nas že imamo ambulante – razmišlja se celo o 
kliniki – za odvajanje od odvisnosti od telefonije, interneta ipd., kar bo zah-
tevalo milijonska sredstva … Če bomo otroke vzgajali skozi šport, bodo, ko 
bodo odrasli, sami poskrbeli za svojo rekreacijo.

Siniša Todorovič, 
Športno društvo Mladost Rečica ob Savinji
Občine namenijo sredstva po svojih zmožno-

stih – za občino veliko, za društva pa premalo. 
Delijo jih po pravilniku o sofinanciranju športa 
tako za rekreativne kot za profesionalne športni-
ke. Zdi se mi, da so društva s profesionalnimi 
športniki deležna več denarja. Kar je po mojem 
mnenju tudi pravilno, saj profesionalni športniki s svojimi rezultati pro-
movirajo tako kraj kot društvo. 

Denar se načeloma pravilno in pravično razde-
ljuje, pravilnik oziroma javni razpis pa sta usklaje-
na z aktivnostmi športnih društev. Več kot je čla-
nov v društvu in bolj kot je to aktivno, več je de-
narja. 

Rok Tkavc, Košarkarski klub Nazarje
Občine bi lahko namenile več sredstev za šport 

V ŠPORT IN ŠPORTNE OBJEKTE VLAGAJO VSE 
ZGORNJESAVINJSKE OBČINE …

Občina Gornji Grad ima na letošnji po-
stavki za šport in prostočasne dejavno-
sti načrtovanih 38.682 evrov. Kot je pove-
dal župan Stanko Ogradi, bodo za razpis na-
menili 21.000 evrov, ostali del za investicij-
sko vzdrževanje športnih objektov. Ker ima-
jo športne površine po različnih krajevnih 
skupnostih, nekaj investicijskih sredstev 
vlagajo tudi na ta področja. Lansko leto 
je sredstva dobila Nova Štifta, letos Gornji 
Grad, prihodnje leto je na vrsti Bočna.

Občina Nazarje bo letos na osnovi razpisa 
za šport in letnega programa športa razdeli-
la 30.000 evrov, in sicer največ od tega (22.000 
evrov) za izvajanje športnih programov. Več kot 
polovica je predvidena za izvajanje kakovostne-
ga športa mladih, ostalo gre za delovanje dru-
štev, izobraževanja, prireditve, šport za starejše.

Poleg teh sredstev občina letno name-
ni 34.000 evrov za obratovanje Športne dvo-
rane Nazarje. Kot je povedal župan Matej Pe-
čovnik, se obema domačima kluboma (košar-
karski in rokometni) za vse selekcije omogoča 
brezplačna uporaba dvorane, izvajalci letnega 

programa športa pa plačujejo nižjo ceno kot 
ostali uporabniki.

Na Ljubnem za izvajanje športnih programov 
namenijo podoben znesek kot v Gornjem Gra-
du in Nazarjah, in sicer 28.400 evrov. Polovico 
namenijo dejavnostim mladim, preostanek gre 
za šport in rekreacijo odraslih občanov, za po-
membnejše športne prireditve ter za izobraže-
vanja in delovanje športnih društev. 

S podobnimi zneski razpolagajo tudi v Mo-
zirju, kjer je občina za programe športa v leto-
šnjem letu namenila 29.600 evrov.

Nadaljevanje na strani 6.
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… SREDSTVA VEČINOMA RAZPOREDIJO NA 
PODLAGI RAZPISOV

Nekoliko manj sredstev športu namenjajo na 
Rečici ob Savinji in v Solčavi. Kot je povedala di-
rektorica rečiške občinske uprave Majda Potoč-
nik, njihova občina za izvajanje športnih progra-
mov letos namenja skupno 12.650 evrov. Večino 
sredstev (91 odstotkov) je namenjenih sofinan-
ciranju športnih društev, dobrih 630 evrov gre 
za interesno športno vzgojo predšolskih otrok, 
nekaj preko 500 evrov pa za športno rekreaci-
jo odraslih. 

V Solčavi bodo po podatkih direktorice občin-
ske uprave Albine Štiftar sofinanciranju športa v 
društvih namenili 7.000 evrov. Občina sredstva 
dodeli društvom, ki se javijo na javni razpis.

PESTER NABOR ŠPORTNIH IN REKREATIVNIH 
DRUŠTEV

Pozitiven odnos lokalnih skupnosti do špor-
ta se kaže tudi po bogati športni infrastruktu-
ri. Na Ljubnem se ponašajo s skakalnim cen-

trom, imamo dve veliki športni dvorani v Mozirju 
in Nazarjah, izgradnjo nove načrtujejo v Lučah. 
Dobro obiskan je športni park v Mozirju, enako 
tudi Športni center Laze. Različna športna igri-
šča so domala v vseh občinah.

Skoraj vsaki občini lahko tudi pripišemo 
šport, po katerem izstopa. Ženska odbojka je 
doma v Mozirju in na Ljubnem, ženski rokomet 
in moška košarka v Nazarjah. V Gornjem Gradu 
so dejavni strelci in lokostrelci, v Lučah pa na-
miznotenisači. V vseh občinah so aktivna pla-
ninska društva in ostala društva »tradicional-
nih« športov, imamo pa tudi bolj »eksotična« 
društva, kot je na primer Jadralni klub Savinja.

ŠTEVILNI VRHUNSKI ŠPORTNIKI IN KLUBI
V zgornjesavinjskih društvih so vzgojeni 

vrhunski športniki, ki dosegajo vidne rezulta-
te na državni in svetovni ravni. V zadnjem ča-
su je »vroča« športnica Tina Robnik, smučarka 
iz Luč. Nekatere vrhunske športnike so nagra-
dili na prvih dveh izborih športnika leta v doli-

ni. Najboljša športnica za leto 2017 je bila gor-
ska kolesarska Monika Hrastnik, v letu 2016 pa 
atletinja Maja Mihalinec. Dvakrat zapored je bil 
najboljši športnik parastrelec Franček Gorazd 
Tiršek. 

Med mladimi športniki sta bila najboljša od-
bojkarica Nika Cigale in smučarski skakalec 
Timi Zajc. Najboljše ekipe so bile Namiznote-
niški klub Savinja iz Luč, Smučarsko skakalni 
klub Ljubno ob Savinji BTC in ženski Odbojka-
rski klub Mozirje. 

Dobro delo z mladimi se pozna tudi v Roko-
metnem klubu Nazarje, kjer v navezi z žalskim 
rokometnim kolektivom vzgajajo kakovostne ro-
kometašice. Podobno dobro delo v mladinskem 
pogonu je vidno v Košarkarskem klubu Nazar-
je. Tudi pogoji za rekreativne športne navdušen-
ce so dobri, to potrjujejo vrhunski dosežki špor-
tnikov kot sta tekačica Bernarda Zvir in kolesar 
Erik Rosenstein, v dolini pa je še kopica vrhun-
skih športnikov rekreativcev. 

Tatiana Golob, Roman Mežnar

LAS ZGORNJE SAVINJSKE IN ŠALEŠKE DOLINE (ZSŠD)

Objavljen je 2. javni poziv za izbor 
operacij

Zavod Savinja je kot vodilni partner LAS ZSŠD 
16. januarja objavil drugi javni poziv za oddajo 
predlogov operacij oziroma projektov za uresni-
čevanje ciljev Strategije lokalnega razvoja na 
območju obeh dolin v letih 2018 in 2019. Ope-
racije se bodo financirale iz sredstev Evropske-
ga kmetijskega sklada za razvoj podeželja in iz 
Evropskega sklada za regionalni razvoj.

Denar za sofinanciranje je LAS dodelilo mini-
strstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano v 
okviru Evropskega kmetijskega sklada za razvoj 

podeželja, kjer je okvirna višina sredstev skoraj 
684 tisoč evrov in ministrstvo za gospodarski 
razvoj in tehnologijo v okviru Evropskega skla-
da za regionalni razvoj. Tu je na voljo malo manj 
kot 444 tisoč evrov. 

Predloge operacij in vso potrebno doku-
mentacijo morajo prijavitelji dostaviti osebno 
ali pa poslati priporočeno po pošti na naslov 
Zavoda Savinja. Rok za oddajo je 26. april 2018 
do 12. ure. 

Marija Lebar

MESEC KULTURE 2018

Že 42 let plodnega in živahnega utripa 
ob mesecu kulture

Kar 35 dogodkov je zapisanih na programu 
letošnjega meseca kulture, ki ga zgornjesavinj-
ska društva, vrtci in šole pripravljajo v sodelo-
vanju z mozirsko območno izpostavo Javnega 

sklada RS za kulturne dejavnosti. Pestro in zani-
mivo dogajanje se bo začelo že konec januarja. 
Zadnje prireditve bodo 3. marca.

AKADEMIJA LETOS V NAZARJAH
Vodja JSKD, OI Mozirje Simona Zadravec je ob 

tem povedala: »Društva in ostali organizator-
ji, na katere je moč vedno računati, so tudi tok-
rat izpolnili svoje poslanstvo in bodo občinstvo 
razveseljevali s svojo ustvarjalnostjo z različni-
mi vsebinami, da bo zadoščeno vsakemu oku-
su. Da bo mesec kulture kar se da odmeven, bo-
mo tudi letos poskrbeli v sodelovanju z zgor-
njesavinjskimi občinami, ki bodo k njegovi pre-
poznavnosti pomagale z obveščanjem širše jav-

nosti. Vabimo torej na katero od ponujenih pri-
reditev.«

Osrednja slovesnost s slavnostno akademi-
jo ob kulturnem prazniku s podelitvijo območ-
nih priznanj bo letos na predvečer dneva kul-
ture, to je 7. februarja ob 18. uri v domu kultu-
re v Nazarjah.

Sicer pa bo mogoče obiskati koncerte, razsta-
ve, literarne večere, gledališke predstave, pogo-
vorne večere z gosti, predavanja …

Marija Lebar

Simona Zadravec: »Zahvala za tako pestro 
kulturno ponudbo gre predvsem vsem 

izvajalcem dogodkov in organizatorjem, ki 
se vsako leto številčno odzovejo na naše 

povabilo.« (Foto: Marija Lebar)
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OBČINA NAZARJE

Za kmetijstvo namenjenih 
17 tisoč evrov 

Občina Nazarje je objavi-
la letošnji razpis za nepovrat-
na sredstva, namenjena kmetij-
ski dejavnosti. V skladu s prora-
čunom so sredstva razpisana v 
okvirni višini 17 tisoč evrov. Rok 
za prijavo na omenjeni razpis je 
21. februar 2018. Na spletni stra-
ni občine je poleg razpisa obja-
vljena tudi razpisna dokumentaci-
ja. Vlagatelji bodo o izidu javnega 
razpisa obveščeni najkasneje v 15 
dneh po zaključenem razpisu. 

Za ukrep pomoči pri nalož-
bah v sredstva na kmetijskih go-
spodarstvih je namenjenih 12 ti-
soč evrov. Za naložbe v predela-
vo in trženje kmetijskih in živil-
skih proizvodov je rezerviranih ti-
soč evrov, prav tako tisoč evrov za 
pomoč za zagotavljanje tehnične 
opreme v kmetijskem sektorju ter 
tisoč evrov za podporo delovanju 
društev s področja kmetijstva in 
razvoja podeželja.

Marija Lebar

NOVE OBVEZNOSTI ZA PACIENTE IN IZVAJALCE V ZDRAVSTVU

Pazite na napotnice in odpovedi posegov ter upajte na krajše 
čakalne vrste

Darja Es, direktorica Zgornjesavinjskega 
zdravstvenega doma Nazarje:

»Pri nas že do sedaj z upoštevanjem čakalnega 
časa ni bilo težav. Čakalni časi so tudi namenjeni 
zgolj za obdobje, ko ima pacient že določen fiksen 
datum in uro obiska pri svojem zdravniku. Nekoli-
ko daljši čakalni čas je le v času ambulantnih ur, ki 
so namenjene zgolj nujnim primerom, takrat tudi 

ne naročujemo ostalih pacientov. 
Skratka, z delovanjem sistema smo zadovoljni. Seveda ne poteka ved-

no vse popolnoma po načrtih, večinoma pa. Tudi morebitne pritožbe spro-
ti rešujemo.

Do težav pa lahko prihaja takrat, ko je zdravnik istočasno predpisan 
v nujno medicinsko pomoč in v svojo ambulanto. Takrat mora občasno 
zdravnik zaradi urgentnega primera zapustiti ambulanto in čakalni čas se 
seveda poruši. Če pričakuje, da bo v kratkem času nazaj, pacienti počaka-
jo, če gre za predvideno daljšo odsotnost, pa jih moramo prenaročiti na 
drug termin.

Kar se tiče novih pravil oziroma precej krajših rokov za unovčevanje na-
potnic, moram reči, da me skrbi, da so roki prekratki in bodo zato pogos-
to zamujeni. V tem primeru bo napotnica propadla in osebni zdravnik bo 
moral napisati novo, s tem bi lahko poraslo število obiskov pri osebnem 
zdravniku. Vsekakor upam, da se to ne bo dogajalo preveč masovno, več 
pa bo pokazal čas.« (Foto: ŠS)

Prejšnjo nedeljo sta v veljavo sto-
pila novela zakona o pacientovih 
pravicah in pravilnik o naročanju 
in upravljanju čakalnih seznamov. 
Oba tako za paciente kot zdravstve-
ne delavce prinašata novosti, najpo-
membnejše na področju urejanja ča-
kalnih dob in seznamov. Uvaja se no-
va stopnja nujnosti na napotnici »ze-

lo hitro«, bolniki bodo morali skrbno 
spremljati datum napotnic, izvajal-
ci pa prečiščevati čakalne sezname. 
Poleg tega se uvaja tudi nova opre-
delitev čakalnega časa, saj novela 
čakalni čas opredeljuje na pol ure ne 
glede na raven obravnave.

POZOR NA DATUM NAPOTNICE!
Paciente pri koriščenju na-

potnic čaka nova obveznost, in 

sicer dosledno upoštevanje da-
tumov veljavnosti. Do sedaj so 
bile v veljavi napotnice s stop-
njo nujnosti nujno, hitro in re-
dno, dodana je nova stopnja ze-
lo hitro, ki se bo uporabljala tu-
di pri sumu na maligno obole-
nje, dopustni čas čakanja pa bo 
14 dni. 

To napotnico pa je treba unov-
čiti v roku petih dni. Pri stopnji 
nujno je treba napotnico unovči-
ti v roku 24 ur, s stopnjo »hitro« 
in »redno« pa ima pacient časa 14 
dni. Če se v tem času ne bodo na-
ročili na storitev, napotnica neha 
veljati. Pri stopnji nujno mora biti 
pacient obravnavan v 24-ih urah, 
hitro v treh mesecih in redno v 
pol leta.

OB ODPOVEDI TERMINA 
OBVEZNO OPRAVIČILO

Druga obveznost pacientov, ki jo 
je treba poznati, je obvezno opra-
vičilo ob odpovedi termina zdra-
vstvene obravnave. Kdor ne more 
priti na predpisan pregled ali po-
seg, mora termin obvezno odpove-
dati. Brez navajanja lahko to stori 
najpozneje 10 dni prej, in to samo 
enkrat. 

Če termina bolnik ne odpove in 
ne pride, mora pozneje pisno od-
povedati termin najkasneje v 30 
dneh po terminu, in to le iz objek-
tivnih razlogov (bolezen pacienta 
ali njegovega ožjega družinskega 
člana ter smrt v družini).

NOVA OPREDELITEV ČAKALNEGA 
ČASA TUDI PRI OSEBNEM 

ZDRAVNIKU
Novela čakalni čas opredeljuje 

na pol ure ne glede na raven obrav-
nave. Zanimivo je, da se na primarni 
ravni zato čakalni čas podaljšuje za 
10 minut, zato osebni zdravniki ver-
jetno novih težav zaradi tega ne pri-

čakujejo, sploh če so že sedaj uspe-
li sprejemati paciente v predpisa-
nem času. Zdravstveni delavci mo-
rajo poskrbeti za organizirano naro-
čanje pacientov. Omejitev čakanja 
pa ne velja za tiste, ki niso naroče-
ni ali so zamudili.

ZAGROŽENE GLOBE
Tudi izvajalci zdravstvenih sto-

ritev so pred novimi izzivi. Uvaja-
jo se globe, če pacienta ne uvrstijo 
na čakalni seznam, če tega ne vo-
dijo pravilno, če neupravičeno op-
ravijo zdravstveno storitev neko-
mu, ki ga ni na seznamu, če paci-
entu ne izdajo pravočasno izvida, 
če sporočajo napačne podatke o 
prostih terminih. 

Število čakajočih na zdravstve-
ne storitve namreč hitro narašča, 
nedopustno dolgo čakajočih je v 
dveh letih za 124 odstotkov več. Či-
ščenje čakalnih seznamov bo po 
mnenju poznavalcev premalo, da 
bi se razmere uredile, potrebna bo 
učinkovitejša organizacija dela.

Tatiana Golob
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SPREMEMBE PRAVILNIKA O IZVAJANJU ZAKONA O DAVKU NA DODANO VREDNOST 

Obračun pavšalnega dohodka je treba oddati do konca januarja
Po zakonu o davku na dodano 

vrednost oziroma pravilniku o iz-
vajanju tega zakona imajo kmečka 
gospodarstva, ki niso davčni zave-
zanci, možnost uveljavljati pavšal-
no nadomestilo. Po novem je na 
tem področju kar nekaj bistvenih 
sprememb. 

31. JANUAR – ROK ZA ODDAJO 
OBRAČUNA 

Kmečkih gospodarstev, ki jih 
spremembe zadevajo in imajo do-
voljenje za pavšal, je po besedah 
Štefke Goltnik z mozirske izposta-
ve Kmetijsko gozdarskega zavo-
da Celje na našem območju pre-
ko 600. Že pridobljeno dovoljenje 
za uveljavljanje pavšalnega nado-

mestila bo odslej veljalo do prekli-
ca. Upravičencem, ki imajo za leto 
2017 veljavno dovoljenje, bo FURS 
tega podaljšal po uradni dolžnosti 
do preklica. Rok za predložitev ob-
računa po pavšalu za leto 2017 je 
31. januar 2018. 

PONOVNO DO DOVOLJENJA ŠELE 
PRIHODNJE LETO

Dovoljenje bo davčni organ 
preklical, če sedanji upravičenec 
do konca januarja ne bo oddal ob-
računa pavšalnega nadomestila za 
preteklo leto. 

Pomembna novost je, da bo ob 
preklicu upravičenec oškodovan 
do konca koledarskega leta, saj bo 
za pridobitev dovoljenja lahko zno-

va zaprosil šele za naslednje leto. 
Na primer: če bo imetniku dovo-

ljenje preklicano v februarju 2018, 
ker ni oddal obračuna pavšalnega 
nadomestila za leto 2017 do konca 
letošnjega januarja, bo lahko zno-
va zaprosil za dovoljenje šele v le-
tu 2019. 

Preklic dovoljenja sledi tudi, če 
kmečko gospodarstvo ne bo ime-
lo 200 evrov prihodka iz osnovne 
dejavnosti ali če bo preseglo 7.500 
evrov dohodka, ko se je potrebno 
identificirati kot zavezanec za DDV. 

STORITVE LE V OKVIRU 
STROJNEGA KROŽKA 

Z letom 2018 bodo na tem po-
dročju uveljavljene nekatere bi-

stvene spremembe. Popravljen je 
seznam pridelkov in storitev. Za 
kmetijske in gozdarske storitve je 
izrecno zapisano, da so do pavšal-
nega nadomestila upravičene le 
tiste, ki so bile opravljene v okviru 
strojnega krožka. Če prej omenje-
ne kmetijske in gozdarske storitve 
kmečko gospodinjstvo ne opravi 
v okviru strojnega krožka, namreč 
ne gre za dobave, opravljene v 
okviru osnovne dejavnosti. Za po-
samezne skupine pridelkov ni več 
pogoj velikost kmetijskih oziroma 
gozdnih ali število čebeljih panjev, 
pač pa je pogoj le, da ima kmečko 
gospodinjstvo najmanj 200 evrov 
dohodkov. 

Marija Lebar 

ŠTEVILO TURISTIČNIH KMETIJ PONOVNO V PORASTU

Marija Bezovšek nosi največ zaslug, da so turistične 
kmetije zaživele

V lanskem letu je Združenje turi-
stičnih kmetij Slovenije praznovalo 
20-letnico. Turizem na kmetijah pa 
je živel že prej, največji razmah je 
doživel po letu 1975. Za začetnico 
razvoja kmečkega turizma v Zgor-
nji Savinjski dolini in tudi v Slove-
niji velja Marija Bezovšek, ki je bi-
la prva »pospeševalka« pri Zgor-
njesavinjski kmetijski zadrugi Mo-
zirje. Pred tem sta z možem Fran-
cem delala v Ljubljani in na pobu-
do takratnega direktorja zadruge 
Ernesta Ermenca sta se oba vrni-
la domov v Lenart in začela dela-
ti v zadrugi. Oktobra leta 1971 se je 
tako začel razvoj kmečkega turiz-
ma na našem območju, trajalo pa 
je kar precej časa, da je dobrih tri-

predne kmetije, na katerih so bile 
družine, ki bi bile primerne za spre-
jem gostov v svoje domove. 

DO TURISTIČNE KMETIJE S 
POMOČJO KREDITOV

Zadruga je nato zainteresira-
nim kmetijam pomagala s krediti 
za ureditev prostorov. Nekateri so 
hiše prenovili, drugi pozidali no-
ve. Večina teh se je kasneje ukvar-
jala s kmečkim turizmom. Zelo po-
membna je bila priprava gospodinj 
na to dejavnost. Bezovškova je vo-
dila tečaje, na katerih so začeli z 
osnovami, kako sprejeti gosta, ga 
postreči, kako pripraviti mizo, spal-
nico in vse, kar je spadalo zraven. 
Šele kasneje so se začeli kuharski 
tečaji, na katerih jih je učila pripra-
ve hrane.

VELIKO UDELEŽENK KUHARSKIH 
TEČAJEV

Ker je bilo povpraševanje po ku-
harskih tečajih veliko, jih je vsako zi-
mo, ko je bilo na kmetijah nekaj več 
časa, pripravljala po vsej dolini. Go-
spodinje so bile navdušene nad nji-

Marija in Franc Bezovšek sta bila tesno vpeta v nastajanje 
turističnih kmetij v Zgornji Savinjski dolini. (Foto: Štefka Sem)

deset kmetij v svoje domove pripe-
ljalo prve goste.

V AVSTRIJO NA OGLEDE
Takrat je bil kmečki turizem v Av-

striji že kar obetajoča panoga, zato 
je Bezovškova z drugimi sodelavci 

tam iskala informacije. Kmetje so 
svoja znanja radi delili in domov se 
je vedno vračala polna vtisov ter 
podatkov. Počasi so se informaci-
je začele kazati v praksi. Po njenih 
besedah je bilo treba pri nas zače-
ti iz čiste nule. Najprej so zbrali na-

Ker je bilo povpraševanje 
po kuharskih tečajih veliko, 
jih je vsako zimo, ko je 
bilo na kmetijah nekaj več 
časa, pripravljala po vsej 
dolini. Gospodinje so bile 
navdušene nad njimi, saj so 
se ogromno naučile. 
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mi, saj so se naučile ogromno, pred-
vsem pa zato, ker so kuhale hrano, 
ki je bila iz sestavin, ki jih je bilo mo-
goče dobiti doma ali v lokalnih tr-
govinah. Na te čase ima Bezovško-
va lepe spomine, najznačilnejše jedi 
Zgornje Savinjske doline pa je kas-
neje popisala tudi v knjižni obliki.

TURIZEM NA KMETIJAH SEGA ŠE 
DLJE NAZAJ

Prvi letoviščarji, kot so turis-
te takrat imenovali, so sem priha-
jali že v šestdesetih letih prejšnje-
ga stoletja. Na Kneblnovi kmeti-
ji, kjer se je Bezovškova rodila, so 
prve goste sprejeli leta 1958. Prva 
turistična kmetija pa je po njenem 
spominu Stoglej v Podveži. Največ 
kmetij je bilo že takrat v Logarski 
dolini, na Solčavskem in v Lučah, 
nekaj manj v Gornjem Gradu, Šmi-
helu, na Ljubnem ob Savinji. Kme-
tije, ki so se turizma lotile po priho-
du Bezovškove na mesto pospeše-
valke, so kredite prejele v letu 1974 
ali leto pozneje, goste pa so začele 
sprejemati od 1977 dalje.

GOSTJE SO SE RADI VRAČALI
Prvi gostje so prihajali iz Srbije, 

Hrvaške (Reka) in Slovenije. Pred-
vsem v Srbiji je takratna Radiotele-
vizija Beograd delala veliko rekla-
me v kmetijski oddaji, ki so jo po-
gosto snemali v naših krajih. Go-

stje so se zelo radi vračali in veliko 
je bilo reklame od ust do ust. Za-
nimivo je tudi, da so delavci v juž-
nih republikah nekdanje Jugoslavi-
je dobivali popust na železnici za 
prevoz na dopust. Tako so številni 
s karto K15 zelo poceni prišli v Slo-
venijo. Veliko reklame so naredili 
tudi Slovenci, ki so živeli na obmo-
čju Srbije. Turistične kmetije so bile 
tako celo poletje zasedene.

UPAD TUDI ZARADI PRODAJE 
LESA

Ker je bilo s turisti precej dela, 
gospodinje so veliko časa prebile 
v kuhinji in pri pospravljanju pro-
storov, so nekateri dejavnost kma-
lu opustili. Razlog lahko po be-
sedah Bezovškove najdemo tudi 
v dobri ceni lesa v tistem obdob-
ju. Z denarjem od lesa so kmetije 
lahko preživele tudi brez turizma. 
In še menjava generacij je na ne-
katerih kmetijah prinesla odloči-
tev o prenehanju sprejemanja tu-
ristov. Časi razmaha kmečkega tu-
rizma so, razen v Logarski dolini, 
na Solčavskem in v Lučah, po dob-
rih desetih letih zamrli, po osamo-
svojitvi Slovenije pa je veliko turi-
stičnih kmetij opustilo dejavnost.

MAMA KMEČKEGA TURIZMA
Bezovškova je potem, ko je us-

pešno vpeljala turizem na kmeti-

jah na domačem območju, veli-
ko časa namenila tudi kmetijske-
mu inštitutu, kjer so začeli prip-
ravljati programe za splošne te-
čaje za izvajalce. Pospeševalkam 
drugih turističnih območij je de-
lila svoje znanje in jim pomaga-
la pri usposabljanju ter sodelo-
vanju med območji. Z nekaterimi 
pospeševalkami se še sedaj do-
bivajo vsako leto in, kot je pove-
dala, jo kličejo kar mama kmeč-
kega turizma, kar je zanjo svo-
jevrstno priznanje. V našem oko-
lju gre zasluga za razvoj turistič-
nih kmetij takratnemu vodstvu 
zadruge, ki je v tej dejavnosti vi-
delo prihodnost, in Bezovškovi, 
ki je to uspešno izpeljala.

LANI PONUDNIKI ZADOVOLJNI Z 
OBISKOM

Trenutno je v Zgornji Savinj-
ski dolini blizu petdeset turistič-
nih kmetij, največ je stacionarnih, 
nekaj je tudi izletniških in piknik 
prostorov. Po številu teh si obči-
ne sledijo: Solčava, Luče, Ljubno, 
Mozirje, Gornji Grad, Rečica ob Sa-
vinji in Nazarje. V poletnih mese-
cih so z obiskom zelo zadovoljni, 
je pa seveda odvisen tudi od vre-
mena. Z lansko sezono so bile tu-
ristične kmetije zelo zadovoljne, 
je povedala Bernarda Brezovnik, 
svetovalka za dopolnilne dejav-

nosti na mozirski izpostavi Kme-
tijsko gozdarskega zavoda (KGZ) 
Celje. 

ZIMSKA IZOBRAŽEVANJA, TEČAJI
Turistične kmetije so v dolini po-

vezane preko krožka. KGZ zanje or-
ganizira različne tečaje, usposa-
bljanja in delavnice. Izvajajo jih v 
zimskem času, najbolj so obiska-
ni obvezni, kot so varstvo pri delu 
in podobni. Velika udeležba je tu-
di na kulinaričnih tečajih. Poleg teh 
organizirajo jezikovne, ki pomaga-
jo pri komunikaciji s tujimi gosti. 

NAJVEČ GOSTOV NA 
SOLČAVSKEM

Stacionarne turistične kmeti-
je so običajno najbolj zasedene. Ta-
ko kot je njihovo število največje v 
solčavski občini, tako je tudi z obi-
skom in, ko se kapacitete zapolnijo 
na Solčavskem, se gostje pomika-
jo nižje po dolini. Pozimi so zanimi-
ve tudi kmetije v bližini smučišč na 
Golteh. Izletniške kmetije sprejema-
jo skupine, najsi bodo to izletniki ali 
skupine ob raznih praznovanjih in so 
še najmanj odvisne od vremena. De-
la v poletni sezoni ne manka tudi po-
nudnikom piknik prostorov. Večina 
ponudnikov ima prijavljeno dopolnil-
no dejavnost na kmetiji, nekaj male-
ga pa je samostojnih podjetnikov.

Štefka Sem

OBČINA REČICA OB SAVINJI

Za letos urejeno financiranje gasilstva

Gasilci so izkoristili podpis aneksov, da so se zahvalili županu 
Vinku Jeraju za dobro sodelovanje, nakazali pa so tudi nekaj težav, 
s katerimi se srečujejo pri svojem delu. Z leve: župan, predsednik 

zveze Janko Žuntar in predsednik PGD Grušovlje Janko Prislan. 
(Foto: Marija Lebar) 

Na območju občine Rečica ob 
Savinji delujejo PGD Rečica ob Sa-
vinji, Pobrežje ob Savinji in Grušo-
vlje. Vodstva teh društev in Gasil-
ske zveze Zgornje Savinjske doline 
so se s poveljnikom štaba občin-
ske Civilne zaščite in poveljnikom 
občinskega gasilskega poveljstva 
16. januarja zbrala na slovesnem 
podpisu letnih aneksov k pogodbi 
o gasilski javni službi. K podpisu jih 
je povabil župan Vinko Jeraj, ki se 
je vsem zahvalil za delo na opera-
tivnem in tekmovalnem področju.

Župan je ob tem dejal: »V ta-
kšnem sestavu kot danes se na 
prihodnjem podpisu aneksov go-
tovo ne bomo več srečali.« Pri tem 
je imel v mislih lokalne in volitve 

v gasilskih društvih, ki bodo letos 
prinesle spremembe. To so potrdili 
tudi nekateri od prisotnih predse-
dnikov in poveljnikov. 

Prisotni vključno s predsednikom 
zveze Jankom Žuntarjem in njenim 
poveljnikom Slavkom Bricem so po-
udarili odlično sodelovanje z obči-
no in županom v vseh minulih treh 
mandatih. Mnogim intervencijam tu-
kajšnjih gasilcev botrujejo poplave, 
o čemer so kritično spregovorili tudi 
na tokratnem srečanju, saj stroškov 
intervencije in popravila opreme, če 
ni proglašen republiški načrt, ne kri-
je nihče. V letošnjem rečiškem prora-
čunu je za namene gasilstva planira-
nih okoli 46 tisoč evrov. 

Marija Lebar
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LOGARSKA DOLINA 

Lastniki hotela Plesnik so se pritožili zaradi težav z elektriko

Od 15. maja do 10. decembra, torej pred viharnim neurjem, ki je 
hotel in Solčavsko prizadelo 11. in 12. decembra, so v hotelu Plesnik 

zabeležili kar 39 prekinitev oskrbe z električno energijo. 

Zaradi stalnih težav z izpadi elek-
trične energije so se v hotelu Plesnik 
v Logarski dolini pritožili tako na Ele-
ktro Celje kot na ministrstvo za in-
frastrukturo, piše časnik Finance. Si-
cer pa bodo v ponedeljek, 29. janu-
arja, v hotelu gostili predsednika dr-
žave Boruta Pahorja. Tam bo poteka-
la predstavitev poročila o ukrepih ob 
decembrskem neurju in poplavah.

Z IZPADI SE SREČUJEJO ŽE VSE 
OD ODPRTJA 

Kot navaja Horst Koulen iz ve-
činske lastnice hotela, švicarske 
družbe Taja Holding, imajo v hote-
lu težave z elektriko že vse od od-
prtja v letu 1995. Ker jim to povzro-
ča škodo v poslovanju, jo namera-
va hotel v prihodnje zaračunati.

Odprtemu pismu, ki so ga naslo-
vili na Elektro Celje in na ministr-
stvo, je Koulen dodal spisek preki-
nitev oskrbe z električno energijo 
v lanskem letu. Od 15. maja do 10. 
decembra, torej pred viharnim ne-
urjem, ki je hotel in naše območje 
prizadelo 11. in 12. decembra, so ta-
kih prekinitev zabeležili kar 39. 

ZARADI IZPADOV ZMANJŠANA 
KONKURENČNOST HOTELA

Poleg ostalih težav te prekinitve 
pomenijo, da niso mogoče rezer-

vacije preko interneta, »kar pome-
ni, da povzroča Elektro Celje kola-
teralno škodo, ki jo bo hotel v pri-
hodnje zaračunal,« je zapisano. 
Koulen dodaja, da Slovenija tako 
zmanjšuje konkurenčnost hotela. 
Na vlado so iz hotela naslovili več 
dopisov, a odgovora ni bilo. Glede 
ukrepanja ob decembrskem ne-
urju je v pismu zapisal: »V Solča-
vi sem 14. decembra po katastrofi 
videl le malo serviserjev. V največ-
ji možni meri je pomagala županja 
Katarina Prelesnik in lokalni gasil-
ci. Pri odpravljanju posledic je, na-
sprotno, v bližnji Železni Kapli so-
delovala tudi vojska s helikopterji 
in preko 1.500 ljudi.«

TEŽAVE – MOKER SNEG IN 
VETROLOMI 

V Elektru Celje so povedali, da 
so se že konec novembra sreča-
li s težavami, saj je moker in te-
žak sneg na Solčavskem podiral 
drevje in povzročil več izpadov 
na daljnovodu, ki napaja Logar-
sko dolino. 

8. decembra je Slovenijo za-
jel drugi snežni val, 11. decem-
bra pa vihar. Kjer poteka daljno-
vod ob gozdu ali po njem, so bi-
li električni vodi delno ali povsem 
uničeni. Zaradi velikih količin po-
drtega drevja so bile nekatere tra-
se nedostopne ali zelo nevarne za 
dostop.

S SANACIJO ZAČELI TAKOJ PO 
VIHARJU 

»Takoj po viharju smo zače-
li s sanacijo elektroenergetskega 
omrežja, odjemalce pa smo začeli 
oskrbovati tudi z agregati. Najprej 
smo uporabili vse lastne, kasne-
je smo si dodatne agregate izpo-
sodili od civilne zaščite, Slovenske 
vojske, lokalne skupnosti, podjetij 
in posameznikov.

V času sanacije so vključene 
vse ekipe distribucijske enote Ve-
lenje in drugi zaposleni v službah 
tehnične operative. Na pomoč so 
prišle tudi ekipe Elektra Celje iz Ce-
lja in Krškega. Pri odpravi okvar v 
Zgornji Savinjski dolini je sodelo-
valo okoli sto zaposlenih Elektra 
Celja, vključili pa smo tudi zunanje 
podizvajalce,« so sporočili iz Elek-
tra Celje.

REŠITEV: PODZEMNI KABLI
Koulen predlaga, da bi pristoj-

ni skupaj z občino in državo na-
peli vse sile za napeljavo elek-
tričnega kabla pod zemljo. Župa-
nja Katarina Prelesnik je ob tem 
povedala, da bo lokalna skup-
nost poskušala sodelovati in po-
magati pri pridobivanju soglasij, 
ki bodo potrebna. 

Marija Lebar

PROSTOVOLJCI DRUŠTVA UPOKOJENCEV GORNJI GRAD USPEŠNO ZAKLJUČILI LETO

Z obiskovanjem starejših naredijo veliko dobrega zanje in zase

Prostovoljci v družbi župana Stanka Ogradija (desno) so v prijetnem vzdušju 
zaključili leto 2017. (Foto: Štefka Sem)

Prostovoljci gornjegrajskega društva upoko-
jencev, ki delujejo v projektu Starejši za starej-
še, so uspešno zaključili minulo leto. Zadnji se-
stanek je bil bolj kot delu in problemom posve-
čen prihajajočim praznikom. Sicer so pregledali 
delo za nazaj, dobili že nove sezname za obiske, 
vzdušje pa je bilo sproščeno. Prostovoljce je pri-
šel pozdravit župan občine Stanko Ogradi, ki se 
je vsem zahvalil za opravljeno delo. 

Svojemu delu so zelo predani, saj jih je od de-
setih kar šest, ki so v projektu že od vsega začet-
ka, torej deset let. Ostali so aktivni že več kot pet 
let. Starejšim vsake toliko časa popestrijo dan in 
so v domovih večinoma dobrodošli. Zadovoljstvo 
je obojestransko, obiskani so veseli, prostovoljci 
pa imajo zadoščenje, da so naredili nekaj lepega.

Štefka Sem
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DANIJEL GRUDNIK IZ MOZIRJA

Vinski vitez vabi na pokušine vin in domače kulinarike

Degustacijska soba sprejme do deset oseb; primerna je za zaključene družbe po predhodni 
rezervaciji.

INFORMACIJE IN REZERVACIJE:
Danijel Grudnik s. p.
Na trgu 21, 3330 Mozirje
Tel. 041 670 589

Danijel Grudnik iz Mozirja je že dolga leta za-
stopnik hiše dišečega traminca Steyer iz Plitvi-
ce pri Apačah, kjer pa na šestnajstih hektarih vi-
nogradov ne pridelujejo samo dišečega tramin-
ca, ampak še vrsto drugih plemenitih sort, iz ka-
terih vrhunska vina se zdaj prodajajo že skoraj 
po celem svetu – tudi na Kitajskem in Japon-
skem.

POBUDNIK SALONA TRAMINEC
Danijel Grudnik je bil dvanajst let, od ustano-

vitve do nedavnega, predsednik Kluba dišečega 
traminca, pod okriljem katerega se je rodil Sa-
lon traminec – izjemen poslovno-družabni do-
godek, na katerem imajo obiskovalci možnost 
poskusiti več kot sto različnih tramincev iz Slo-
venije in tujine. Omenjeni dogodek je prvih se-
dem let potekal na gradu Negova, lani pa so ga 
prestavili v zdraviliški park v Radencih. Po zaslu-
gi Grudnika so se v minulih letih na Salonu Tra-
minec predstavili številni zgornjesavinjski go-
stinci in ostali ponudniki dobre kulinarike.

ČLAN EVROPSKEGA REDA VITEZOV VINA
Danijel Grudnik je tudi član evropskega re-

da vitezov vina. Slednji se neodvisno od religi-
je, politike, gospodarstva in stanovskih intere-
sov zavzemajo za vinsko kulturo in popularizaci-
jo žlahtnega vina, izboljšanje kvalitete življenja z 

Evropski vitez vina Danijel Grudnik

na in človeka. V kratkem bo v ta red po Grudni-
kovem priporočilu sprejet tudi mozirski trški vi-
ničar Mihael Fajfar, ki ima vinograde v Ljubiji in 
Halozah.

DEGUSTACIJSKA SOBA ZA ZAKLJUČENE 
DRUŽBE

V svojih prizadevanjih za širitev vinske kul-
ture in pomena avtohtone kulinarike je Danijel 
Grudnik v lanskem letu v domači hiši Na trgu 21 
v Mozirju uredil degustacijsko sobo, ki sprejme 
do deset oseb. Vanjo vabi zaključene družbe, ka-
terim po predhodnem naročilu pripravi pokuši-
ne vin in domačih specialitet, kot so zgornjesa-
vinjski želodec, zaseka, salame … Številni zado-
voljni gostje, ki se radi vračajo, so potrditev, da 
je Grudnikova ponudba kakovostna in da je nje-
gov pristop obiskovalcem od blizu in daleč všeč.

PR

vinom in negovanje duhovne odličnosti ter ple-
menitega viteškega prijateljstva. Evropski vite-
zi vina so vitezi miru in branijo dostojanstvo vi-

GORNIK ANTON ŽUNTER PREDAVAL NA REČICI OB SAVINJI

Himalaja eno najlepših, a hkrati najbolj krutih gorstev 

Upokojeni zdravnik Anton Žunter 
je spregovoril o svojem doživljanju 

mogočnega gorstva, v katerega se je podal 
kar šestkrat. (Foto: Marija Šukalo)

V Medgen hiši na Rečici ob Savinji je bilo v 
petek, 5. januarja, potopisno predavanje Anto-
na Žunterja Himalaja, ljubezen moja. Upokojeni 
zdravnik je spregovoril o svojem doživljanju te-
ga mogočnega gorstva, v katerega se je podal 
kar šestkrat.

Nekdanji alpinist in dolgoletni gorski re-
ševalec je zaljubljen v gore. Njim je posvetil 
več kot pet desetletij svojega življenja. Hima-
laja je zanj eno najlepših, a hkrati najbolj kru-
tih gorstev na svetu. Tam je za vedno ostalo 
kar nekaj njegovih prijateljev. Njihove smrti 
so mu dodatno okrepile spoštljiv odnos do te-
ga pogorja.

»Vedno si nekje na robu. Meja med tostran-
stvom in onstranstvom je zelo tanka. Velikokrat 
se niti ne zavedaš, da jo lahko v trenutku presto-
piš,« je dejal Žunter in poudaril, da je pred štiri-
mi desetletji tudi sam bil na robu smrti, a v slo-
venskih hribih.

»Za človekovo smrt ni kriva gora, temveč člo-
vek sam, ker preceni svoje zmožnosti. Gora se 
ne da osvojiti in podrediti. Tam si lahko samo 
hvaležen, da si prišel na vrh, s katerega moraš 
tudi sestopiti,« so bila razmišljanja izkušenega 
gornika, ki je predstavil tudi nekatere fotografije 
s svojih popotovanj.

Marija Šukalo
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FIA SELIČ V GLASBENI ŠOLI NAZARJE 

Koncert obetavne klasične pianistke

Fia Selič zaključuje magistrski študij 
klavirja v Gradcu, s koncertom ob zaključku 

študija pa se je predstavila tudi v dvorani 
Glasbene šole Nazarje. 

Fia Selič zaključuje magistrski študij klavir-
ja na Univerzi za glasbo in upodabljajočo umet-
nost v Gradcu, smer instrumentalna pedago-
gika – klavir klasika. Svoj koncert ob zaključku 
študija z deli Scarlattia, Schuberta in Prokofie-
va je delila tudi s poslušalci v dvorani Glasbe-
ne šole Nazarje. 

Seličeva je z odliko zaključila dodiplomski 
študij klavirja prav tako na univerzi v Grad-
cu, njeni glasbeni začetki pa segajo v Glasbe-
no šolo Risto Savin Žalec in kasneje Glasbe-
no šolo Fran Korun Koželjski Velenje. Nastopi-
la je že na številnih koncertih, prireditvah ter 
državnih in mednarodnih tekmovanjih, kjer je 
prejela več odmevnih priznanj in nagrad. Svo-
je klasično znanje je izpopolnjevala na moj-
strskih tečajih in bila kot nadarjena glasbeni-
ca prejemnica štipendij za izobraževanje do-
ma in v tujini.

Tekst in foto: Barbara Rozoničnik

TRADICIONALNI KONCERT ZGORNJESAVINJSKIH GODBENIKOV

Navdušili z glasbo Balkana

Predsednica Godbe Fanika Strašek na 
januarskem koncertu uradno sprejme v 

sestav nove člane.

Članov godbe je preko 60, zato je Športna dvorana Mozirje, ki je bila grajena tudi z 
namenom, da se v njej koncertira, ravno pravšnja za njihove koncerte.

NA JUG IN SPET NAZAJ 
Godba Zgornje Savinjske doline, ki ji dirigira 

Tomaž Podlesnik, je znova in pričakovano nav-
dušila. Športno dvorano Mozirje so v desetih le-
tih delovanja napolnili le pred desetletjem trio 
Eroika, par let kasneje dalmatinski šarmer Oliver 
Dragojević in sedaj še domači godbeniki. Dvora-
na uradno sprejme 1.000 obiskovalcev. Tokrat ni 
manjkal niti eden.

Godbeniki vsako leto izberejo rdečo nit kon-
certa. Letos je bil to polet glasbe Balkana, od Gr-
čije, preko Makedonije, Srbije, Hrvaške, vse do 
pristanka v Mozirskem gaju. Čudovit preplet 
skladb, ki so nekaterim obiskovalcem obudile 
spomine na mladost in rajnko državo med Tri-
glavom in Vardarjem. 

Prva odigrana skladba je bila izven konteks-
ta, saj so godbeniki odigrali skladbo Satoshija 

Yagisawe Machu Picchu. Skladbo pilijo za nas-
lednje tekmovanje slovenskih godb. Venček z 
juga pa so začeli z Maršem na Drino, preko gr-
ške song suite do tradicionalne Jovano, Jovan-
ke, ki so jo ob godbenem sestavu odpela dekle-
ta vokalne skupine Sončnice. 

KDO TAM POJE?
Brez Bregovićeve Lipe cvatu bi repertoarju 

težko rekli balkanski, zato so se lotili tudi te. 
Sledila je Ciganska zgodba, po njej pa selitev 
v Dalmacijo. Za poslastico Moj lipi anđele in 
Ne diraj moju ljubav. Oba komada je ob gro-
moglasni spremljavi odpel sestav Šaleški štu-
dentski oktet. Njihov član Uroš Kuzman, tu-
di priznani stand up komik, je med pesmimi 
poskrbel za kanček humorja. S Hrvaške so 
za par minutk skočili še v Romunijo, nato pa 
pristali v Savinjski dolini. Ko to tamo peva je 
bil komad kot pika na i ali sladkorček, ki kavo 
naredi res sladko. 

SPREJELI NOVE ČLANE IN PODELILI 
PRIZNANJA

Vmes je predsednica godbe Fanika Stra-
šek v vrste ansambla uradno sprejela tri nove 
mlade člane. Vodja mozirske izpostave Javne-
ga sklada RS za kulturne dejavnosti Simona Za-
dravec je razdelila Gallusove značke za dolgole-
tno udejstvovanje v kulturi, podpredsednik Zve-
ze slovenskih godb Boris Selko pa bronaste in 
srebrne medalje Bojana Adamiča za več kot de-
set- in dvajsetletno delovanje v godbi. Koncert 
je vodila Saša Pukl. 

Tekst in foto: Benjamin Kanjir 

Godba Zgornje Savinjske doline je 
znova navdušila. Na koncertu so 
članom podelili Gallusove značke 
in pa bronaste in srebrne medalje 
Bojana Adamiča za več kot deset- in 
dvajsetletno delovanje v godbi.
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Zgodovina pošte v Gornjem Gradu

V Zgornji Savinjski dolini je pošto prvi dobil 
Gornji Grad, kar je razumljivo, saj je bil v tem 
kraju sedež oblasti že v fevdalni dobi. Pred na-
stankom poštnih uradov je imela gornjegrajska 
graščina dolga leta lastne »pote« (sle), ki so ho-
dili s košem po pošto v Celje. To so bili podlo-
žniki Jakopec, Oknet, Lorina, Vrban, Počrevina in 
Bertot. 

Omenjeni podložniki so rod za rodom hodi-
li, sprva trikrat na teden, kasneje pa, kakor pra-
vi ustno izročilo, vsak dan, po pošto v Celje. Za 
petdeset kilometrov dolgo pot v eno smer je 
»pot« potreboval en dan, vračal se je nasled-
nji dan.

1850: PRVI POŠTNI VOZ 
Ko je leta 1850 Šoštanj dobil pošto, so zače-

li pošto voziti in poštni voz je iz Šoštanja preko 
Mozirja pripeljal tudi v Gornji Grad. Leta 1863 sta 
dobila Mozirje in Gornji Grad poštno zbiralnico 
in pošta je začela voziti iz Celja. Pri tem velja pri-
pomniti, da je Gornji Grad verjetno imel poštno 
zbiralnico za okoliš od Prihove oziroma Nazarij 
navzgor že pred letom 1863.

Prvi poštni voz je iz Celja prispel v Gornji 
Grad 16. septembra 1863. Sprva je pošta priha-
jala trikrat na teden, po letu 1865 pa vsak dan. 
Na poti od Celja do Mozirja so konje preprega-
li pri Zavolu (Wolfu) v Št. Petru v Savinjski doli-
ni, na relaciji od Mozirja do Gornjega Grada pa 
je pošto s svojimi postiljoni prevažal Mozirjan 
Anton Goričar.

1865: POŠTNI URAD
Kdaj je Gornji Grad dobil poštni urad, ni točno 

znano, verjetno se je to zgodilo istega leta ali pa 
celo prej kot Mozirje, kjer so ga odprli leta 1865. 

Po odprtju železniške proge Celje – Velenje 
leta 1891 je poštni voz prihajal z železniške po-
staje Rečica ob Paki dvakrat na dan preko Mo-
zirja v Gornji Grad. Kot je zapisal v gornjegrajski 
kroniki Fran Kocbek, je leta 1893 prvi poštni voz 
prispel v Gornji Grad ob osmi uri zjutraj, vračal 
pa se je ob enajsti uri. Drugi poštni voz je prispel 
v Gornji Grad ob trinajsti uri, vračal pa se je ob 
pol štirih popoldne. V istem poročilu zasledimo 
podatek, da je imel Gornji Grad takrat tudi brzo-
jav in zbiralnico poštne hranilnice.

1903: TRIJE POŠTNI VOZOVI DNEVNO
Leta 1903 so uvedli tretji poštni voz, ki je po-

vezal Gornji Grad z Mozirjem po Zadrečki doli-
ni. Prevoz pošte je prevzel takratni gornjegraj-
ski poštar Franc Žehelj, a že dve leti kasneje je 
ta posel prevzel Žehljev svak, trgovec in gostil-
ničar Franc Šarb.  

Postiljoni so nosili postiljonske čepice, imeli 

Stanko Miklavc 
(Fotodokumentacija Savinjskih novic)

Nekoč najmlajši krmaniš

pa so tudi poštne rogove. Za deževno vreme so 
imeli »havalek«, neke vrste ogrinjalo. Bili so bo-
lje plačani kakor navadni konjski hlapci, poleg 
hrane so dobivali mesečno 10 goldinarjev.

V poštni kočiji so prevažali tudi potnike. Vo-
žnja od Gornjega Grada do Mozirja je stala 60 
krajcarjev, do Rečice ob Paki pa en goldinar. Se-
veda je pošta že takrat poznala tudi »črne potni-
ke«, kajti marsikateri znanec postiljona se je z 
njim dogovoril, da prisede med potjo, in mu za 
to obljubil pijačo. Mnogokrat se je takšna vožnja 
izkazala kot dražja kakor regularna vozovnica, 
kajti ob cesti je bilo veliko gostiln.

1924: POŠTNI AVTOBUS
Leta 1924 je pošto po Zadrečki dolini začel 

prevažati poštni avtobus, tri leta za tem pa je 
Gornji Grad dobil še telefonsko povezavo.

V času okupacije so Nemci gornjegrajski po-
štni urad na novo opremili, v narodnoosvobodil-
nem boju pa je bil urad v noči z 31. julija na 1. av-
gust 1944 uničen in požgan, nakar poštna služ-
ba v tem kraju ni delovala vse do osvoboditve. 
Maja 1945 je bil poštni urad obnovljen.

Hiša, v kateri je bil pred prvo svetovno vojno gornjegrajski poštni urad. Na sliki iz arhiva 
Janeza Mavriča je poštar Franc Žehelj, vidna pa je tudi poštna kočija.

Leta 1980 sem za Savinjske no-
vice opravil pogovor s Stankom 
Miklavcem. Rojen je bil v Bočni, na-
to pa je živel na Ljubnem ob Savi-
nji, kjer so ga poznali kot neutrud-
nega družbenega delavca in kot 
flosarja »z dušo in telesom«. Med 
drugim je bil član organizacijskega 
odbora prvega Flosarskega bala.

S 17 LETI NAJMLAJŠI KRMANIŠ 
MED SPLAVARJI

Med osmimi otroci v družini je 
kmalu moral sam poskrbeti za svoj 

kruh. Najprej je delal kot lesni de-
lavec pri sorodniku, že kot dese-
tletni fantič pa je stopil na splav in 
potoval do Celja. Z leti je postajal 
vse bolj usposobljen flosar in ko je 
dopolnil 17 let, so mu zaupali delo 
krmaniša. Postal je najmlajši krma-
niš med splavarji v dolini. V letih 
1932-1940 je preživel veliko časa 
na splavih in doživel veliko lepih, a 
tudi težkih trenutkov. 

RAD POMAGAL V KORIST KRAJA
Ko so ga poklicali v jugoslo-

vansko armado, je služil do začet-
ka vojne, naslednje leto dni pa je 
preživel v ujetništvu. Konec leta 
1942 se je vključil v delo Osvobo-
dilne fronte, leta 1944 pa v naro-
dnoosvobodilno vojsko. Na prvih 
volitvah na osvobojenem ozemlju 
je sodeloval pri oblikovanju ljud-
ske oblasti. Po vojni je opravljal 
številne odgovorne naloge in tu-
di po upokojitvi je rad pomagal v 
korist kraja.
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RELIKVIJA SV. FRANČIŠKA ASIŠKEGA V DEOS CENTRU STAREJŠIH GORNJI GRAD

Na obisku kardinal Franc Rode

V domski kapeli se je pri maši ob relikviji sv. Frančiška Asiškega zbralo veliko stanovalcev. 
(Fotodokumentacija centra)

Januar je bil v DEOS Centru starejših Gornji 
Grad duhovno obarvan. V prvih dneh tega me-
seca jih je obiskal kardinal Franc Rode. Kot je 
povedala direktorica centra Barbara Virant, se 
pri njih oglasi vsako leto, saj obiskuje njihove-
ga stanovalca Ivana Kepica. Dobra prijatelja 
sta še iz časov, ko je bil Rode duhovnik v svoji 
prvi fari. Slednji je poklepetal tudi s stanovalci v 

Kardinal Franc Rode v družbi dolgoletnega 
prijatelja Ivana Kepica in direktorice DEOS 

centra v Gornjem Gradu Barbare Virant 
(fotodokumentacija centra)

Matična kronika za 
december

SMRTI:
Martin Kaker iz Šmartnega ob Dreti
Avguštin Grudnik iz Krnice
Danijel Jurjevec iz Logarske Doline
Anton Tajnšek iz Gornjega Grada
Zofija Fale iz Brda
Franc Škrubej iz Konjskega Vrha
Alojz Bergles z Ljubnega ob Savinji
Franc Plesnik z Rečice ob Savinji
Ivo Srčnik iz Bočne
Ana Kladnik iz Mozirja
Jožefa Jordan z Ljubnega ob Savinji
Avgust Robnik iz Krnice

RAZSTAVA JASLIC V ZAVODU STANISLAVA

Škof Lipovšek ob ogledu jaslic spregovoril z ustvarjalci

Izdelovalci razstavljenih jaslic v družbi celjskega škofa msgr. dr. Stanislava Lipovška 
(fotodokumentacija Zavoda Stanislava)

Gornjegrajski Zavod Stanislava je v družbi 
tamkajšnjega župnika Ivana Šumljaka obiskal 
celjski škof msgr. dr. Stanislav Lipovšek. V cerkvi 
je blagoslovil zimsko kapelo, kjer se med ted-
nom v zimskem času darujejo maše. V prosto-
rih zavoda si je ogledal razstavo jaslic in obudil 

stava je bila lepo obiskana, je povedala Zden-
ka Zakrajšek, ki se ji je z odprtjem Zavoda Sta-
nislava uresničila življenjska želja. Ogled je mo-
žen še do konca januarja. Prostore trenutno kra-
sijo še rože iz papirja ustvarjalke Martine Feli-
cijan in stalni razstavi Jamarskega kluba Tirski 
zmaj Ljubno, starega pohištva ter razne opreme.

Štefka Sem

spomine na otroška leta, ko jih je v krogu druži-
ne na božični večer pomagal tudi sam postav-
ljati. Razstavljene jaslice so mu bile zelo všeč, 
razstavljavci pa so imeli priložnost, da so mu po-
vedali kaj več o njihovem ustvarjanju. 

V Zavodu Stanislava je na razstavi veliko jas-
lic – od lesenih do papirnatih, vezenih in gline-
nih, ki so jih ustvarile številne pridne roke. Raz-

preddverju, največ časa pa je namenil pomenku 
s starim prijateljem. Ustavil se je tudi v Nazarjah 
pri sestrah klarisah.

Stanovalci centra so lahko prisostvovati še 
enemu dogodku. Imeli so namreč priložnost moli-
ti ob relikviji sv. Frančiška Asiškega. To jim je omo-
gočil diakon Stanko Čeplak, ki je uredil, da je re-
likvija, ki potuje po vsem svetu, prišla tudi k njim.

Čeplak je čez dan v družbi stanovalcev in za-
poslenih vodil molitev in pogovor ob relikviji. 
Bogoslužje sta v družbi Čeplaka vodila gornje-
grajski župnik Ivan Šumljak in nazarski župnik 
Andrej Pollak. Prepeval je pevski zbor Kulturne-
ga društva sv. Martina Marija Nazaret. 

Štefka Sem
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Januarja
Pred 40 leti

PRIJETNO SO PRESENETILI
Gledališka skupina prosvetnega društva 

v Mozirju je pripravila komedijo izpod pe-
resa Sama in Belle Spewack Naši trije ange-
li. Razveseljivo je, da so se tako zahtevne-
ga dela lotili mladi igralci, zbrani okrog re-
žiserja Franja Cesarja. Obiskovalcev je bilo 
toliko, da v dvorani prosvetnega doma niso 
našli vsi prostora. Pomeni torej, da ljudje v 
Mozirju radi gledajo svoje igralce in da so 
željni vedrine na odru. Smeha je bilo veliko 
tako, da smo lahko prepričani v posrečeno 
izbiro dela. Ljudje se radi zabavajo in zakaj 
jim torej ne bi ustregli, saj je menda za vsa-
kogar najboljše zdravilo smeh.

Pred 30 leti
MARLJIVOST ZA ZGLED

Krajevna skupnost Šmartno ob Dreti je 
majhna po svoji gospodarski moči in šte-
vilu ljudi, zato pa toliko večja in bogatejša 
glede delovnih uspehov, ki so plod marlji-
vosti in solidarnosti krajanov. Ob vseh osta-
lih področjih so v Šmartnem še posebej us-
pešni na področju športa in rekreacije, kjer 
so zagotovo med najboljšimi krajevnimi 
skupnostmi v mozirski občini. Ob bogati le-
tni dejavnosti želijo zapolniti še zimski čas. 
Zato so z lastnimi rokami uredili 250 me-
trov dolgo smučišče, primemo za vsakogar. 
Postavili so vlečnico, v okolici kraja pa bo-
do še letos uredili tekaške proge. 

Pred 20 leti
20 LET GODBE ZGORNJE SAVINJSKE 

DOLINE
V petek, 26. decembra, je bil v dvorani 

kulturnega doma v Mozirju jubilejni kon-
cert ob 20-letnici Godbe Zgornje Savinjske 
doline, združen s proslavo dneva samostoj-
nosti Republike Slovenije. Slavnostni go-
vornik je bil poslanec državnega zbora iz 
vrst Slovenske ljudske stranke in župan ob-
čine Mozirje, Jakob Presečnik, ki je pozdra-
vil visok jubilej godbenikov Zgornje Savinj-
ske doline, ki jih že od vsega začetka, torej 
20 let, vodi Franci Goljuf. Zaradi uspehov 
je na praznovanju jubileja za življenjsko de-
lo iz rok Igorja Tršarja prejel najvišje odli-
kovanje: zlati križec, ki ga podeljuje medna-
rodno združenje godb, ki združuje 47.000 
godbenih ansamblov s sedežem v Baslu.

Pripravila Tatiana Golob

SREČANJE UČENCEV 50 LET PO ZAPRTJU ŠOLE 

Lepih spominov na čas preživet v šoli v 
Lenartu ni manjkalo

Osnovna šola Lenart pri Gornjem Gradu je de-
lovala v letih 1954 do 1967. Petdeset let po zaključ-
ku šolanja zadnje generacije so se srečali nekda-
nji učenci in dva učitelja ter obudili spomine na 
leta, ki so jih preživeli v skromnih prostorih šole, 

ki je bila na kmetiji Spodnji Kos. Obiskovali so jo 
otroci iz Mačkinega kota in dela Lenarta, medtem 
ko so nekateri iz Lenarta v šolo hodili v Šokat. Obe 
šoli sta bili podružnici gornjegrajske.

PET DESETLETIJ OD ZAPRTJA 
Kar nekaj let je zorela ideja o srečanju nekda-

njih učencev, dozorela pa je ravno petdeset let 
po tem, ko so se zaprla šolska vrata za zadnjo 
generacijo šolarjev. Pobudo za srečanje in opra-
vila v zvezi s tem je prevzel Rafko Kerznar, ki je 
osebno razdelil skoraj vsa vabila. Nekaj od njih 
je žal že pokojnih, tisti, ki so še pri močeh, pa so 
se z zakonci srečanja z veseljem udeležili.

ZABAVNIH ZGODB NI MANJKALO
Med udeleženci so zaokrožile stare fotogra-

fije, obudili so zgodbe iz tistih dni. Seveda ni 
manjkalo anekdot o raznih podvigih lenarških 
šolarjev. Med drugim je bila ta, da so fantje, ki 
so živeli blizu šole, radi kaj ponagajali, saj jih je 
potem učitelj poslal pred vrata. Ti so potem iz-
koristili priložnost in jo brž pobrisali domov. Sta-
rejši učenci so se prav radi ponudili za kakšno 
pomoč na Spodnji Kosovi kmetiji, saj jim tako ni 
bilo treba biti pri pouku. V enem šolskem letu 
je šolo obiskovalo kar šest učencev iz številčne 
družine Suhoveršnik.

NA SREČANJU PRISOTNA DVA UČITELJA
Učenci so si delili eno učilnico. Nekaj ča-

sa so nosili malico od doma, kasneje so ime-

li to urejeno na šoli. Učitelji so bili: že pokoj-
ni Ivan Vodušek, Marija Robnik, poročena Ko-
bale, in Ivan Purnat, kasnejši ravnatelj OŠ Gor-
nji Grad in župan občine Nazarje. Slednja sta 
z nekdanjimi učenci obujala spomine. Šola, ki 

se je odprla 1. novembra 1954, se je s soglas-
jem staršev zaprla s 1. septembrom 1967. De-
set vpisanih učencev je takrat začelo pouk obi-
skovati v Gornjem Gradu, sicer pa se je njiho-
vo število gibalo med deset in 24. V šolskem 
letu 1956/1957 pa šola ni delovala iz neznane-
ga vzroka.

Štefka Sem

Saša Zamernik z Rečice 
ob Savinji, pevka Gorenjske-
ga kvinteta, bo sodelovala 
na novi plošči Jana Pleste-
njaka. Tega se zelo vese-
li, saj je to nov velik korak v 
njeni karieri. Plestenjak sne-

ma nov album, za katerega izbira spremljeval-
ne ženske vokale. Sodelovanje sta že potrdili 
Manca Špik in Saša Zamernik, ki je povedala, 
da je »Jan mojster, ki ve, kaj dela in ki mu je v 
glasbi vse jasno.«

Po petdesetih letih od zaprtja šole je bilo lepo obuditi spomine. (Foto: Katarina Poiškruh)
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PRIREDITEV ŠPORTNIK LETA 2017 ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE ŠE ODMEVA

Priznanje za življenjsko delo Alojzu Murku

Alojz Murko, prejemnik priznanja športnik 
leta 2017 Zgornje Savinjske doline za 

življenjsko delo (foto: Jože Miklavc)

Od prireditve Športnik leta 2017 Zgornje Sa-
vinjske doline je minil že skoraj mesec dni, a 
med športniki in Zgornjesavinjčani še vedno 
odmeva. Med letošnjimi nagrajenci je stal na 
odru že drugi občan občine Ljubno, ki je prejel 
priznanje za življenjsko poslanstvo. Tokrat ga je 
komisija prisodila nekdanjemu športniku, dol-
goletnemu športnemu aktivistu in funkcionar-
ju v smučarsko skakalnem športu 65-letnemu 
Alojzu Murku.

OD SKAKALCA DO PREDSEDNIKA 
SSK LJUBNO BTC

Kot so povedali, je imela komisija za izbor 
težko delo, saj je bilo dobrih predlogov še več. 
Po tehtanju zaslug in kredibilnih utemeljitvah 
je elitno priznanje pripadlo predsedniku Smu-
čarsko skakalnega kluba Ljubno ob Savinji BTC 
Alojzu Murku.

NJEGOVO DELO PROMOCIJA LJUBNEGA IN 
SLOVENIJE

»Murko je v zadnjih tridesetih letih v Zgornji 
Savinjski dolini pustil izredno močan pečat v ra-
zvoju športa in še posebej smučarskih skokov. 
Žlahtno, več kot 60-letno tradicijo smučarskih 
skokov na Ljubnem je kot dolgoletni predsednik 

kluba popeljal do višav, katere so bile še pred 
desetletjem nepredstavljive. V mladih letih je 
bil aktiven in uspešen smučarski skakalec, svo-
je izkušnje, znanje in veselje do skokov in smu-
čarskih poletov pa je izkazoval z vnetim in pri-
zadevnim sodelovanjem pri domačem klubu in 

širše,« je bilo slišati utemeljitev predlagateljev.
Lojze Murko je bil začetnik ideje o organiza-

ciji v smučarskih skokih za ženske na najviš-
jem svetovnem nivoju. Zaslužen je za kadrovsko 
krepitev organizatorjev, kakor tudi za zagotovi-
tev materialnih pogojev za organizacijo dogod-
kov, ki so imena Ljubnega, Zgornje Savinjske 
doline in Slovenije ponesli v svet, s čimer so bili 
ustvarjeni tudi pogoji za dolgoročni turistični ra-
zvoj občine Ljubno in doline.

Domači klub je pod njegovim vodstvom v svo-
je vrste vključeval veliko število mladih športni-
kov in jih tako usmerjal v zdrav način preživlja-
nja prostega časa, klub pa je eden najmočnejših 
v Sloveniji. Njegovi tekmovalci so bili udeležen-
ci olimpijskih iger, svetovnih prvenstev in tekem 
svetovnega pokala. Samo v lanskem letu je pod 
njegovim vodstvom osvojil kopico naslovov dr-
žavnih prvakov, skakalec Timi Zajc pa je postal 
tudi stalni član slovenske reprezentance.

Murko je z vsem srcem predan smučarskim 
skokom in razvoju domačega kluba, v katerem 
mu nikoli ni bilo težko opravljati vsakršna dela, 
čeprav je na ta račun kdaj trpelo tudi njegovo 
podjetniško delo avtomobilsko kovinarske stro-
ke, so še povedali v utemeljitvi predloga.

Jože Miklavc

PLANINSKI VEČER Z GEOGRAFINJO, KOLESARKO IN JAMARKO MOJCO HRIBERNIK

S kolesom po Islandiji

Na uvodnem predavanju v ciklu planinski večerov PD Nazarje je Mojca Hribernik s poslušalci 
delila izkušnjo čudovite, a vremensko muhaste Islandije, ki jo je sama odkrivala s kolesom. 

(Foto: Barbara Rozoničnik)

Letošnji cikel planinskih večerov PD Nazarje 
se je pričel v posebni sobi gostišča Bohač s po-
topisnim predavanjem Mojce Hribernik, ki je lani 
septembra v 14 dneh prekolesarila okrog 1.200 
km in tako obkrožila čudovito, a hladno, vetrov-
no in geološko nemirno deželo Islandijo.

OD OBUJANJA SPOMINOV DO ZANIMIVIH 
INFORMACIJ

Hribernikova je pred leti nazarskim planin-
cem pripovedovala o lepotah jamskega sve-
ta, tokrat pa je predstavila Islandijo in nekate-
rim članom društva obudila spomin na potepa-
nje po tej odmaknjeni deželi. Z njo so ob fotogra-
fijah delili svoje izkušnje na ta severnoatlantski 
otok in marsikaj izvedeli o potovanju, vremenu, 
cenah, nastanitvah, znamenitostih ... 

DRŽAVA, KI ŠE VEDNO RASTE
Islandija je otok, ki je nastal, ali bolje rečeno, 

še vedno nastaja na stiku Severnoameriške in 
Evrazijske litosferske plošče. Geološka podla-
ga ni stabilna, saj se plošči še vedno razmika-

ta za približno 2 cm na leto in tako se Islandija 
še vedno veča, kar spremljajo vulkansko delo-
vanje, številni gejzirji in potresni sunki. Je tudi 
zelo vodnata dežela, skoraj na vsakem koraku 

naletimo na slapove, v veliki meri pa je prekri-
ta z ledeniki, ki deželo naredijo naravnost osu-
pljivo.

Barbara Rozoničnik
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IME MESECA ANJA DREV

Smučarka, ki si najbolj želi študirati veterino

Anja Drev je bila ta vikend na evropskem 
pokalu gluhih v Avstriji v veleslalomu in 

slalomu druga ter v smuku tretja. Lani je že 
drugič postala športnica leta med invalidi v 

Sloveniji.

Bralci ste za osebnost meseca decembra 
izbrali gluho smučarko Anjo Drev. 20-letna Le-
ponjivčanka smuča že od malih nog in je čla-
nica Gornjesavinjskega smučarskega kluba Mo-
zirje. Kljub svoji mladosti je lastnica kar nekaj 
medalj, bronasta je bila v smuku na olimpijskih 
igrah gluhih in prav tako dvakrat bronasta la-
ni na svetovnem prvenstvu gluhih v smuku in 
kombinaciji. Lani je že drugič postala športnica 
leta med invalidi v Sloveniji.

USPEŠEN TEKMOVALNI VIKEND
Ta vikend je tekmovala na evropskem pokalu 

gluhih v Avstriji. V veleslalomu in slalomu je bi-
la druga, v smuku tretja. Z rezultati je zelo zado-
voljna, čeprav je v slalomu po prvem teku vodi-
la, v drugem pa je napravila napako in pristala 
na drugem mestu. Letos jo čaka še 2. evropski 
pokal gluhih in državna tekma invalidov. Odkar 
je sneg, dela na Golteh kot animatorka, zraven 
pa se pripravlja na olimpijske igre gluhih, ki bo-
do prihodnje leto. Ponosna je, da je z novim za-

jo. Ker si zelo želi biti veterinarka, se pripravlja 
na maturo, da bo zviševala ocene in se bo lahko 
vpisala na želeno veterinarsko fakulteto. Že od 
malega je velika ljubiteljica živali, odkar pa nje-
na družina živi na kmetiji na Lepi Njivi, se še toli-
ko raje ukvarja z njimi. V prostem času rada pre-
bira dobre knjige.

SMUČANJE DRUŽINSKI 
PROJEKT

Anjino življenje je prepleteno s treningi, tek-
mami in učenjem, njeno smučanje pa je posta-
lo družinski projekt, v katerega so vključeni vsi. 
Oče Ivan je serviser, mama Sonja koordinatorka 
ekipe, podporo in pomoč pa najde tudi pri sestri 
in bratoma. Po zaključenih tekmovanjih in ma-
turi bo marca odšla na zasluženo potepanje po 
Kolumbiji, da nabere moči pred novimi podvigi. 
Bralkam in bralcem Savinjskih novic je hvale-
žna, da spremljajo njene rezultate in so glaso-
vali zanjo.

Štefka Sem

Vodnjak na domačiji Vrhovnik

Vodo iz vodnjaka so uporabljali v gospodinjstvu in za napajanje živali. (Foto: Marijan Denša)

konom o športu status športnikov invalidov ize-
načen s statusom neinvalidov.

Anja je zaključila velenjsko športno gimnazi-

Ko se zjutraj zbudimo in vstanemo ter odtoči-
mo, kar se je preko noči nabralo v nas, nezave-
dno oplaknemo to tekočino s približno desetimi 
litri vode, le redki se odločijo za manjšo »meri-
co«. Danes se nam zdijo dostop do vode oziro-
ma preskrba z njo in njena poraba samoumev-
na. Slovenci porabimo v zadnjih letih okoli 120 
litrov vode na osebo na dan, ki večini priteče iz 
pipe v hiši. Če bi moralo po vso to vodo z vedri 
ali drugimi posodami k le nekaj minut oddalje-
nemu viru, bi najbrž krepko razmislili o njeni ra-
cionalnejši (u)porabi. 

Na kmetiji Vrhovnik v Zavodicah nad Nazarja-
mi stoji vodnjak, ki je takoj pritegnil mojo pozor-
nost, saj danes pri kmetijah vodnjake le še red-
ko vidimo. Zato sem lastnike prosil, če mi kaj po-
vedo o njem in o preskrbi z vodo na kmetiji. 

Pred zgraditvijo vodnjaka so vodo za gospo-
dinjstvo nosili od 200 metrov oddaljenega izvi-
ra. Tam se je napajala tudi živina. Ko je leta 1902 
stari hlev zgorel, so napravili novega, večjega, 
ki je imel zelo veliko streho. V tem času so roko-
delci, ki so hodili »v štero« (delo obrtnika na do-
mu, od hiše do hiše) tedanjim lastnikom predla-
gali, da zgradijo vodnjak za zbiranje in hranje-
nje deževnice s strehe, torej vodohran. Doma-
či so mu vedno pravili vodnjak, kar bomo upo-
števali tudi mi. 

Vodnjak so zgradili leta 1908, torej bo letos 
štel 110 let. Cisterna sega 5 metrov v globino, v 

premeru meri skoraj 2,5 metra, kar pomeni, da 
bi se v njej lahko nabralo preko 24 kubikov ka-
pnice, ki je bila napeljana z dveh streh. 

Podzemni del je obzidan, oblit s cementom, 
saj leži kmetija Vrhovnik na kraškem svetu, ki 
ne drži vode. Stene vodnjaka so danes v slabem 
stanju in bi jih bilo treba obnoviti. Nadzemni del 
je bil lesen, vendar ni segal visoko, visok je bil le 
toliko, da je ob deževju ščitil bazen pred vdorom 
deževnice s talnih površin. Lahko bi rekli, da je 
bil »štrihan« z zemljo. Zato je bil vodnjak neva-
ren za neprevidne in zlasti majhne otroke. Pred 
živino ga je varovala ograja. Leta 1951 so dotra-
jano lesovino zamenjali z zidanim obodom, ki ga 

je sezidal Alojz Rženičnik iz Zavodic, in vodnjak 
pokrili. 

Vodo iz vodnjaka so uporabljali v gospodinj-
stvu in za napajanje živali. Zajemali so jo z ve-
drom, ki so ga privezali na vrv in prosto spuš-
čali in dvigali. Škripca ali drugih pomagal po 
besedah domačih niso uporabljali. Čistili so ga 
na dve ali tri leta. V uporabi je bil do leta 1995. 
Dvakrat se je voda uporabila tudi za gašenje po-
žara, ko je enkrat gorela hiša in enkrat gozd. V 
vodnjaku je še 1,5 metra vode. 

Marijan Denša
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SVETOVNO PRVENSTVO V SMUČARSKIH 
SKOKIH ZA ŽENSKE

Slovenke ekipno 
druge, Križnarjeva 
dosegla rezultat 

kariere

Nika Križnar, Špela Rogelj, Urša Bogataj 
in Ema Klinec so na drugi ekipni tekmi 
smučark skakalk v svetovnem pokalu 

v zgodovini dosegle drugo mesto. 
(Fotodokumentacija NK)

Pretekli vikend so slovenske smučarke ska-
kalke pokazale svoje znanje v japonskem Zau. 
Na petkovi tekmi so dosegle najboljši rezul-
tat sezone in kar štiri končale v prvi enajsteri-
ci. Na šesto mesto se je zavihtela Ema Klinec, 
takoj za njo je pristala Nika Križnar. Deseta je bi-
la Urška Bogataj, enajsta Špela Rogelj, Maja Vtič 
je bila 28. 

Na nedeljski preizkušnji so se prav tako izka-
zale. Križnarjeva je dosegla rezultat kariere, saj 
se je uvrstila na četrto mesto in za las zgreši-
la stopničke. Med najboljšo petnajsterico sta se 
uvrstili tudi Klinčeva z osmim in Bogatajeva s 15. 
mestom. Rogljeva je pristala na 28. in Vtičeva na 
31. mestu.

Slast stopničk pa so preizkusile v soboto na 
drugi ekipni tekmi v svetovnem pokalu v zgo-
dovini. Četverko »vražjih« Slovenk, Bogatajevo, 
Rogljevo, Križnarjevo in Klinčevo, so premaga-
le le Japonke. Na tretje mesto so se uvrstile Ru-
sinje. 

Ta vikend jih čaka še nastop na Ljubnem ob 
Savinji, kjer se organizatorji trudijo, da bi zago-
tovili kar najboljše pogoje za skakanje. Seveda 
pa slovenska dekleta čaka tudi velika navijaška 
podpora. 

Marija Šukalo

SMUČARSKO SKAKALNI KLUB LJUBNO OB SAVINJI BTC

Žak Mogel drugi na FIS pokalu v Planici

Žak Mogel je tekmo v Planici končal na 
odličnem drugem mestu. (Foto: Miha Sušnik)

Pretekli vikend so se ljubenski skakalci po-
merili na tekmi za FIS pokal v Planici. Na dru-
go stopničko je ponosno stopil Žak Mogel, svo-
je prve točke v pokalu FIS pa je s 25. mestom 
osvojil Jernej Presečnik. Na prvi tekmi so poleg 
Mogla in Presečnika nastopili še Jan Bombek, ki 
je osvojil 33. mesto, Medard Brezovnik je bil 38. 
Na drugi tekmi je bil Jan Bombek 12., Matevž Sa-
mec 15., Medard Brezovnik 29., Žak Mogel 32. in 
Jernej Presečnik 38.

ŠS

TEKMI SVETOVNEGA POKALA V SMUČARSKIH SKOKIH ZA ŽENSKE LJUBNO 2018

Ljubenski zanesenjaki ukanili milo zimo

Tudi člani ljubenskega nogometnega kluba so se odzvali povabilu na pomoč pri pripravi 
skakalnice pod Rajhovko. (Fotodokumentacija NK Ljubno ob Savinji)

Če je kdo še dvomil, ali bo ob pomanjkanju 
snega in neugodnih vremenskih razmerah tek-
movanje svetovnega pokala v smučarskih sko-
kih za ženske lahko potekalo na Ljubnem ob 
Savinji, je sedaj gotovo: tekme bodo, saj je Lju-
bencem s predanostjo in neverjetnimi napori 
uspelo. Delegat FIS-e je potrdil, da je količina 
snega na skakalnici dovoljšnja za izvedbo tek-
movanja.

SNEGA DOVOLJ ZA TEKMI
V četrtek, 18. januarja, si je prizorišče tekem 

in skakalnico ogledal delegat FIS-e Jelko Gros. 
Ta je ocenil, da so snežne razmere dobre in da 
ni ovire za izvedbo. Tekmi za svetovni pokal bos-
ta na Ljubnem potekali ta konec tedna, torej v 
soboto, 27., in v nedeljo, 28. januarja. Petek, 26. 
januar, je rezerviran za uradni trening in kvali-
fikacije. 

Generalni sekretar organizacijskega odbo-
ra Rajko Pintar je glede poteka priprav same 
skakalnice in izjemno zavzetost vseh sodelujo-

čih pohvalno dejal: »To je noro, kaj nam je uspe-
lo narediti, zato zahvala vsem. A veliko dela nas 
čaka še vse do konca tekmovanja.«

ZANIMIVO IN PESTRO SPREMLJAJOČE 
DOGAJANJE 

V prireditvenem šotoru bo vse dni od 12. ure 
dalje potekal živahen zabavni program. Še pose-
bej je poskrbljeno za najmlajše z Otroškim par-
kom veselja. V ogrevanem šotoru bodo priprav-
ljene animacije in snežne vragolije, mini olimpi-
jada in mini skakalnica in vragolije lisjaka Foksi-
ja, ki je maskota Olimpijskega komiteja Sloveni-
je. Poskrbljeno bo tudi za male želodčke. Raz-
veselili in nasitili se bodo lahko z brezplačnim 
šmornom (carski praženec), mlekom in čajem. 

Ljubenske tekme so znane po izredni vzpod-
budi gledalcev in se jih zaradi izjemnega vzduš-
ja veselijo tudi tekmovalke. Glede na ponujene 
možnosti pa niti najmlajšim na Ljubnem v času 
tekmovanja ne bo dolgčas. 

Marija Lebar
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ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

Z zmago v spomladanski del tekmovanja

Po koncu tekme so bile Mozirjanke vesele, saj so dokazale sebi, trenerju in navijačem, da 
obvladajo svoje delo. (Foto: Benjamin Kanjir)

Mozirske odbojkarice so pod vodstvom trener-
ja Danijela Habjana zmagovito začele drugi del le-
tošnjega tekmovanja v 2. DOL vzhod. Na domačem 
parketu so brez večjih težav premagale koroške 
odbojkarice ekipe Korvolley A iz Slovenj Gradca. 

Borba za osvojitev petega mesta na prven- 
stveni lestvici se je s tem srečanjem začela. Mo-
zirjanke so pred tem kolom imele na šestem 
mestu le točko prednosti pred Slovenjgradčan-
kami. Medsebojno srečanje oziroma njegov izid 
je bil zato za obe ekipi velikega pomena. 

Tekma se je na strani domačink začela dobro. 
Čutila se je zbranost, dekleta so dobro sodelo-
vala in dosegala točke. Zelo dobro je deloval do-
mači blok, preko katerega je žoga redko prišla. 
Domačinkam je precejkrat pomagala tudi sreča, 
saj se je žoga od bloka le redkokdaj odbila izven 
igralnega polja. 

Ponavljale pa so se stare napake, največ 
na servisu. Po dobri igri, ki je dvigovala navi-
jače, je vse prevečkrat sledil servis v mrežo. A 
to je že stara bolezen, s katero se bo moral tre-
ner Habjan slej ko prej soočiti. Slab servis na-
mreč ni ravno dobra popotnica pri igri z boljši-
mi nasprotnicami. 

Korošice tokrat to niso bile oziroma je Mozir-
jankam preveč elementov igre vseeno odlično 
teklo. Poleg omenjenega bloka tudi zabijanje. 
Dekleta so se visoko dvigovala, nasprotnice pa 
so bile ob tem domala nemočne. Po prikazanem 
in gladki zmagi v prvi igri s 25:17 je bil v zraku 
dober občutek, da končna zmaga ne bi smela 
biti pod vprašajem. A se je na tem parketu to že 
prevečkrat zgodilo. V mnogih primerih so dekle-
ta energijo vložila v prvo igro, po zmagi pa tako 
popustile, da so na koncu ostale brez točk. 

Tokrat pa se je videla drugačna slika. Mozir-

janke so bila sproščene, brez odvečne napeto-
sti in z zavedanjem, da lahko zmagajo. Nada-
ljevale so z dobro igro, ki bi zaslužila veliko več 
navijačev, kot jih je bilo. Tudi naslednji dve igri, 
čeprav številke tega ne kažejo, sta bili doblje-
ni brez večjih težav ali pretresov. V drugi so go-
stje dosegle 19, v tretji pa 21 točk. Skupno torej 
3:0 v igrah in zasluženo vknjižene nove tri toč-
ke. Z njimi so Mozirjanke znova na petem mestu 
prvenstvene lestvice in pripravljene na sobotno 
gostovanje v Braslovčah.

Benjamin Kanjir

ODBOJKARSKI KLUB KLS LJUBNO

Zmagale proti ekipi iz Prevalj

Starejše deklice so nastopi-
le na turnirju v Mozirju in zabe-
ležile dve zmagi. V prvi tekmi so 
premagale ekipo Mozirja z rezul-
tatom 2:0 (25:21; 25:18), v drugi 
pa še ekipo iz Celja prav tako z 
2:0 (25:15; 25:13).

Ljubenke so v sami končnici tekme z dobro igro zaključile prvo 
letošnjo prvenstveno tekmo z zmago 3:2 proti Prevaljčankam. 

Za začetek drugega dela prven-
stva je na Ljubnem ob Savinji go-
stovala petouvrščena ekipa iz Pre-
valj in po dveh urah izenačene ig-
re je zmaga zasluženo pripadla do-
mačim igralkam. Ekipa KLS Ljub-
no je nastopila močno oslabljena, 
saj so zaradi bolezni in poškodb 
manjkale kar štiri igralke, vendar 
so izostanek ostale nadoknadile z 
izredno borbeno in požrtvovalno 
igro ter se na koncu zasluženo ve-
selile prve letošnje zmage.

Tekma se je začela izenače-
no, vendar so gostje pri prvem in 
drugem tehničnem odmoru vodile 
za dve točki. Ljubenke so jih ujele 

pri dvajseti točki, nato pa z odlič-
no igro v polju in napadu povedle z 
24:20. Gostje so sicer znižale rezul-
tat, kaj več jim pa ni uspelo.

V drugem nizu sta bili ekipi ize-
načeni do četrte točke, nato so 
Prevaljčanke z odličnimi servisi 
popolnoma onemogočile igro do-
mači ekipi in samo povečevale raz-
liko ter niz zanesljivo zaključile se-
bi v prid.

Tretjega so igralke KLS-a začele 
zelo dobro in povedle s 4:1, gostu-
joči trener je zahteval odmor, za-
tem so gostje zaigrale odlično in 
domača ekipa je pri prvem tehnič-
nem odmoru zaostajala za dve toč-
ki. Domače igralke so v nadaljeva-
nju z zbranostjo in boljšo igro po-
vedle s 16:11. Gostujoča ekipa se 
kljub zaostanku ni predala in uje-
la gostiteljice pri dvajseti točki. Po 

izenačenju so bile domače igral-
ke v končnici niza bolj odločne in 
zmagale z minimalno razliko.

Četrti niz je bil na las podoben 
drugemu, ko so gostje z dominan-
tno igro povsem zasenčile doma-
če igralke, saj so se vsi poskusi lju-
benskih odbojkaric izjalovili zaradi 
preveč napak tako na servisu kot 
sprejemu in izenačenje 2:2 v nizih 
je bilo neizbežno.

V skrajšanem petem nizu so po-
novno bolje začele Ljubenke in po-
vedle s 4:1, nato so si igralke iz Pre-
valj do menjave igrišča priigrale mi-
nimalno prednost, ki se je poveča-
la kar na 7:10. Po minuti odmora do-
mače ekipe je le-ta zaigrala kot pre-
rojena in v sami končnici tekme z 
dobro igro zaključila prvo letošnjo 
prvenstveno tekmo z zmago 3:2 
(25:23; 11:25; 25:23; 16:25; 15:12) in 
novimi osvojenimi drugoligaškimi 
točkami. V naslednjem krogu ekipa 
KLS Ljubno gostuje v Vuzenici.

Tekst in foto: Franjo Atelšek
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NTK SAVINJA LUČE

Lučani med elito ostajajo na petem mestu

Lučani so Ptujčane premagali s 5:1. 
(Fotodokumentacija NTK Savinja Luče)

V 1. slovenski namiznoteniški li-
gi se prvenstvo nadaljuje s spo-
mladanskim delom tekmovanja. 
Za igralci Namiznoteniškega klu-
ba Savinja iz Luč so že tri odigrane 
tekme v sedanjem delu prvenstva.

Najprej so 6. januarja gostovali 
pri državnih podprvakih na Ravnah 

na Koroškem, kjer so po napetem 
dvoboju izgubili tekmo s 5:2. Vsak 
po eno zmago sta dosegla Miha 
Grampovčnik in Jure Slatinšek.

V Lučah je 13. januarja potekal 
eden od vrhuncev sezone, saj so v 
goste prišli aktualni državni prvaki, 
ekipa NTK Krka iz Novega mesta. Ob 

bučni podpori preko sedemdeset 
domačih navijačev so jim Savinjča-
ni nudili odličen odpor. Kljub temu 
se je zelo izenačen dvoboj (gostje 
z Dolenjske so kar tri dvoboje dobi-
li šele v odločilnem 5. setu) na kon-
cu razpletel po željah državnih pr-
vakov, ki so na slavili s 5:2. Vsak po 
eno zmago sta za domačine prispe-
vala Jure Slatinšek in Patrik Rosc.

To soboto pa je ekipa NTK Savi-

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Konec tedna so bile dejavne mlajše selekcije

Ob gledanju selekcije U-9 nazarskega kluba je jasno, da se z igralci 
dobro dela, saj se ti že osvojili osnove igre. 

(Foto: Roman Mežnar)

Članska ekipa KK Nazarje je bi-
la prejšnji konec tedna prosta, zato 
so v ospredje zanimanja košarkar-
skih navdušencev prišli košarkar-
ji iz mlajših selekcij kluba. Tekme 
na domačem igrišču so igrale se-
lekcije pionirji U-9 in U-11, starejši 
pionirji U-15, kadeti U-17 in mladin-
ci U-19. Pokazali so zavidljivo zna-
nje ter potrdili dobro delo trenerjev 
z mladimi.

Članska ekipa Nazarij je 17. janu-
arja doživela drugi poraz v sezo-
ni, a je ta bil boleč. Izgubili so pro-
ti najslabši ekipi skupine vzhod Bi-
strici, ki je tako zabeležila prvo 
zmago v prvenstvu. 

V soboto je bila nazarska špor-
tna dvorana rezervirana za na-
stope pionirjev U-9 na turnirju 1. 
kroga 1. SKL, na katerem so po-
leg domačinov nastopili Roga-
ška beli in Elektra Šoštanj. Na 
prvi tekmi je domača ekipa mo-

ga 1. SKL. Dvakrat so izgubili z re-
zultatom 4:12 proti Jelši Šmarje ter 
proti Terme Olimia Podčetrtek. V 
zgodnjih popoldanskih urah so se 
predstavili starejši pionirji U-15, ki 
so igrali tekmo 7. kroga 2. lige pro-
ti Dravogradu Koroški B in tesno iz-
gubili 42:45. Popoldne pa so nasto-
pili še mladinci U-19 v 7. krogu 2. li-
ge. Gostili so Dravograd Koroško in 
suvereno slavili 81:69.

Prikazane igre mlajših košar-
karjev iz Nazarij pričajo o dobro 
opravljenem delu trenerjev. Igral-
ci napredujejo, že sedaj pa jih je 
nekaj, ki statistično izstopajo. Ta-
ko je Nace Štiglic na tekmi pro-
ti Komendi dosegel kar 38 točk. 
Pri mladincih že nekaj časa ima-
jo igralce, ki že uspešno igrajo za 
člansko ekipo, kar pomeni, da se 
za prihodnost nazarske košarke 
ni potrebno bati.

Roman Mežnar

rala priznati premoč Slatinča-
nom, rezultat je bil 4:12. Na dru-
gi tekmi proti Elektri je bil rezul-
tat neodločen 8:8. Popoldne so 
se predstavili košarkarji selekci-

je kadetov U-17, gostili pa so Ko-
mendo, ki je slavila 79:84.

Tudi nedelja je bila košarkarsko 
obarvana. Dopoldne so igrali pio-
nirji U-11, ki so gostili turnir 2. kro-

nja gostovala pri trenutno zadnje-
uvrščeni ekipi na Ptuju, kjer so Lu-
čani z zmago s 5:1 vknjižili prvi par 
točk tudi v spomladanskem delu 
prvenstva. Tokrat je priložnost za 
igro dobil tudi 15-letni Oskar Rosc, 
ki je dosegel še drugo posamično 
zmago v prvi državni ligi. Vsak po 
dve zmagi pa sta prispevala Miha 
Grampovčnik in Jure Slatinšek. 

Marija Lebar

VELESLALOM ZA SVETOVNI POKAL V KRONPLATZU

Tina Robnik druga od Slovenk
V italijanskem Kronplatzu so v 

torek nastopile najboljše alpske 
smučarke v veleslalomu. Lučan-
ka Tina Robnik je bila od Slovenk 
druga najboljša. Po 21. mestu v prvi 
vožnji je v drugi pristala na 18. Ana 
Drev je bila enajsta, Meta Hrovat 19. 
in Ana Bucik 27. Zmagala je Nemka 
Viktoria Rebensburg pred Norve-
žanko Ragnhild Mowinckel in Ita-

lijanko Federico Brignone.
Robnikova je v skupni uvrstitvi v 

veleslalomu na 11. mestu, pred njo 
je Drevova, Hrovatova je na 21. in 
Bucikova na 44. mestu. Že ta pe-
tek bo v švicarskem Lenzerheide-
ju alpska kombinacija supervele-
slaloma in slaloma, v soboto pa ve-
leslalom.

IS
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Pisma bralcev, Oglasi

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST pri objavah 

zahval in čestitk.

Občina Nazarje na podlagi javnega razpisa za dodeljevanje pomoči 
za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja (objavljenega na sple-
tni strani: www.nazarje.si) objavlja

JAVNI POZIV
za oddajo vlog za pridobitev sredstev za področje 

kmetijstva v letu 2018

Predmet razpisa: Dodeljevanje pomoči za ohranjanje in razvoj kme-
tijstva in podeželja občine Nazarje v letu 2018 v skupnem znesku 
17.000,00 EUR.

Razpisni postopek:
1. Na razpis se lahko prijavijo prosilci, ki izpolnjujejo pogoje po po-

sameznih sklopih v razpisu.
2. Čas razpisa od 18. 1. 2018 do vključno 21. 2. 2018.
3. Razpisno dokumentacijo in vlogo  dobijo prosilci na sedežu Ob-

čine Nazarje, Savinjska cesta 4, Nazarje in na spletni strani  občine 
www.nazarje.si.

4. Vloge – prijavni obrazec z zahtevano dokumentacijo je potreb-
no v zaprti kuverti s pripisom »NE ODPIRAJ – JAVNI RAZPIS - KMETIJ-
STVO 2018«, dostaviti občinski upravi Občine Nazarje, lahko pa jih od-
date tudi priporočeno po pošti na naslov Občina Nazarje, Savinjska 
cesta 4, 3331 Nazarje, vendar morajo vloge na Občino Nazarje prispe-
ti do srede, 21. 2. 2018, do 18. ure. Na hrbtni strani mora biti polni na-
slov prijavitelja. 

Številka:339-0001/2018
Datum: 18. 1. 2018

Župan
Matej PEČOVNIK, l.r.

Na podlagi 87. člena Stanovanjskega zakona (Uradni list RS, št. 
69/03, 57/08, 87/11 in 27/17) in 23. člena Pravilnika o dodelje-
vanju neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04, 
34/04, 62/06, 11/09, 81/11 in 47/14) objavlja Občina Gornji Grad 
naslednjo

PREDNOSTNO LISTO UPRAVIČENCEV 
ZA DODELITEV NEPROFITNEGA STANOVANJA V NAJEM

Na osnovi javnega razpisa za dodelitev neprofitnih stanovanj v najem 
v letu 2017 je Občina Gornji Grad na spletni strani občine in v časopisu 
Savinjske novice dne, 15.12.2017 objavila javni poziv za oddajo vlog za 
dodelitev neprofitnih stanovanj v najem. 

LISTA A

Lista A je oblikovana na podlagi 9. člena Pravilnika o dodeljevanju nepro-
fitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04, 34/04, 62/06, 11/09, 81/11 
in 47/14) in je namenjena za oddajo stanovanj v najem prosilcem, ki gle-
de na socialne razmere niso zavezanci za plačilo varščine. 

      1.  PAHOVNIK Tanja  200 točk

Prednostna lista se uporablja do izvedbe novega razpisa.

Gornji Grad, 16.01.2018
Številka: 352-0008/2017-3

Župan Občine Gornji Grad:
Stanko OGRADI, l.r.

Leto novih volitev
Ne dolgo nazaj so minili prazni-

ki, ki naj bi bili prazniki veselja, op-
timizma. Se kdaj vprašajo naši iz-
voljeni poslanci, kako naj se vese-
lijo praznikov tisti upokojenci, s ta-
ko nizkimi pokojninami, 380 evri, 
mnogi še manj, ko plačaš položni-
ce, elektriko, kurjavo, komunalne 
storitve …, ti ne ostane nič …? Kaj 
pa hrana?

Stopili smo v leto 2018, leto no-
vih volitev, ko bodo naše izbrance 
iz prejšnjih volitev spet polna us-
ta obljub in hvale, kaj vse so nare-
dili, in kaj še bodo, tudi za upoko-
jence. Spet obljubljajo uskladitev 
pokojnin za 2 %. Zakaj ne bi naš 
Karel Rjavec predlagal uskladitev 
pokojnin v fiksnih zneskih, da bi 
vsi upokojenci dobili enake zne-

ske? Tako bomo pa spet tisti, ki 
dobimo najmanjše dohodke, do-
bili najmanj.

Če povem svojo življenjsko 
zgodbo. Rojena leta 1940 vem, 
da je to zgodba še mnogih. Žive-
li smo v tako oddaljenih krajih, 
od centrov, da nismo po končani 
osnovni šoli imeli nobene mož-
nosti za nadaljnje šolanje. In s 
tem do boljših služb. In s tem tudi 
do boljših pokojnin. Danes so že 
do vsake hiše ceste, v naši občini 
še zdaleč ne asfaltirane, tako kot 
drugod. Ampak mimo nas raje je-
seni postavijo znak, da je cesta 
zaprta, evo pa ni treba skrbeti za-
njo! Bistro, tole na mozirski obči-
ni. Nekako se je treba znajti, z vi-
soko izobrazbo … 

Dragi upokojenci, predlagam, da 
namesto na volitve greste tisti, ki 
to zmorete in ki imate možnost, na 
vrtiček, si tam pridelate nekaj hra-
ne, le tako bomo lahko preživeli. 

Da ne boste mislili, da upoko-
jenci mislimo le na tiste, ki smo po-
vojna generacija, skrbi nas tudi za 
mlade. Z zelo nizkimi plačami, od 
njihovih dohodkov bo odmerjen še 
nižji procent za pokojnino. 

Pa še to. Zakaj danes manjka 
ljudi s poklicno izobrazbo, kot sli-
šimo po TV? Še ne dolgo nazaj je 
bila sramota, če si otroka vpisal 
na poklicno šolo. So rekli: »Uči se, 
da ti ne bo treba delati!« Še pred 
kratkim, lansko leto, je to dejal bi-
vši ravnatelj sosedovemu otroku … 
Se kdaj vprašate naši veljaki, kak-
šen bi bil svet brez kuharjev, sna-
žilk, avtomehanikov, mizarjev in še 

mnogo drugih poklicev, kmetov? 
Ali si res ne zaslužijo plač, da bi z 
njimi lahko dostojno preživeli svoje 
družine brez pomoči Rdečega kri-
ža in Karitasa ter drugih dobrodel-
nih organizacij, ki so samo potuha 
državi??? Kar zmrazi me, ko slišim, 
da smo socialna država!!! Cenim 
ljudi z visokošolsko izobrazbo, ki 
opravljajo pomembne funkcije na 
visokih položajih. Tistih, ki jih op-
ravljajo, ampak nekateri pa nič ne 
naredijo, pa jim evri kar kapljajo v 
denarnice, za svoje napake pa ni-
koli ne odgovarjajo!!!

In še nekaj … Če se bodo pokoj-
nine spet uskladile v %, svoj 1,50 
evra podarim tistemu, ki bo dobil 
20 %.

Zvonka Hudobreznik
Šmihel nad Mozirjem 9 

3330 Mozirje
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

www.savinjske.com

Ne boš več v zvezdnatih nočeh bedel,
ne boš več sanjal in 
ne boš več pel, 
ne boš nemiren čakal več pomladi,
kdaj breskve cveto 
in trte nasadi.
                                               (A. Gradnik)

ZAHVALA

Franc BERIČNIK
Nove Trate 36, Mozirje

14. 1. 1941 – 12. 1. 2017

Ob smrti našega dragega moža, očeta, dedija in tasta se iskreno 
zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in sosedom, ki ste ga z 
lepo mislijo pospremili na njegovi poslednji poti k večnemu počitku.

Hvala Pustu Mozirskemu, govorniku g. Čretniku, g. župniku in 
vsem za darovano cvetje, sveče in darovane maše. 

Vsi njegovi

Iščem te v travah,
iščem te v morjih,
najdem te v zvezdah,
ki sijejo name.
                 (Mila Kačič)

ZAHVALA

V 94. letu starosti se je od nas tiho poslovil dragi mož, oče in očka

Janez ŽEROVNIK
iz Gornjega Grada

Hvala vsem, ki ste bili del njegovega življenja, ga imeli radi in ga 
spoštovali.

Iskrena hvala vsem, ki ste nam v teh težkih dneh stali ob strani ter 
ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

•	 OGOLJUFAN	PRI	NAKUPU	IZ	TUJINE
Mozirje: 17. januarja je oškodovanec obvestil policiste, da je 

s pomočjo interneta opravil nakup računalniške opreme iz tu-
jine. Po prejeti pošiljki je ugotovil, da je namesto računalniške 
opreme prejel otroško sestavljanko puzzle. Oškodovan je za oko-
li 1.500 evrov. 
•	 DIMNIŠKI	POŽAR

Šmartno ob Dreti: 18. januarja ob 15.39 so v Šmartnem ob 
Dreti zagorele saje v dimniku stanovanjske hiše. Posredovali so 
gasilci PGD Šmartno ob Dreti. S termovizijsko kamero so pregle-
dali dimnik in prostore.
•	 VETER	POVZROČAL	ŠKODO

Delce: 19. januarja ob 7.37 so gasilci PGD Bočna odšli na po-
moč v Delce, kjer so ponovno prekrili streho gospodarskega po-
slopja, ki jo je razkril močan veter tekom noči. 

Šmartno ob Dreti: 19. januarja ob 9.50 je v Šmartnem ob Dreti 
sunek vetra odkril okoli osem kvadratnih metrov strehe na stano-
vanjskem objektu. Gasilci PGD Šmartno ob Dreti so razkrito stre-
ho pokrili. 

Šmartno ob Dreti: 19. januarja ob 15. uri je veter v Šmartnem 
od Dreti odkril del strehe na poslovno stanovanjskem objektu.

Bočna: 21. januarja ob 14.38 se je na cesto Bočna-Gornji Grad 
zaradi vetra podrlo drevo. Gasilci PGD Bočna so drevo odstrani-
li s ceste.



Savinjske novice št. 4, 26. januar 201824

Za razvedrilo

POL ŽIVLJENJA V SKOKIH
»Ti, Lojze (Murko, v sredini), saj veš, takšna reč, kot je priznanje 

za življenjsko delo, zavezuje. Da ne bi pomislil, da bomo zdaj Lju-
benci na lovorikah uživali v skokih in pogledih na leteče punce pod 
Rajhovko,« je Rajko Pintar (levo), ambasador ljubenskega skaka-
nja, pohecal prijatelja in predsednika SSK Ljubno ob Savinji BTC. Po-
leg je na ušesa vlekel Jožko Zvir in pripomnil: »Že spominjati se na 
čas, ko je bil Lojz še zelo poskočen, je naporno. Zdaj je čas za slavo 
in ponos na minulo delo!«

OB DESETLETJU OSOREJ
Na tradicionalnem koncertu zgornjesavinjskih godbenikov je 

Gallusova priznanja prinesla vodja mozirske izpostave JSKD Simo-
na Zadravec. Med prejemniki je bil trobentač Miklavž Pintar. Ob 
iskrenem stisku rok je toplo pogledoval proti Simoni in upal, da bo 
poleg stiska dobil objem in vsaj dva, če ne tri poljube. A je delal ra-
čun brez krčmarja, saj se je podeljevalka odločila, da poljubi tokrat 
odpadejo. Miklavž, naslednja možnost pride čez deset let. Morda ti 
pa takrat uspe. 

SO GA PLAČEVALI, DA JE ČIM PREJ NEHAL TROBITI?
Lipe so sredi zime zacvetele, ko so med koncertom godbenega 

ansambla v mozirski športni dvorani v ospredje stopili Savinjsko za-
drečki trubači in odpihali Lipe cvatu. Za vodilnega trubača se je iz 
prve javil Tilen Repenšek. Preprosto zato, ker za vlogo ni rabil no-
bene vaje. Njegov primeren naslednik se zdi tolkalec Matic Tevž. 
Med nastopom je Tilna opazoval in se čudil, zakaj so njemu med 
igranjem plačevali, on pa ni dobil nič. Tilen se je poznavalsko počo-
hal za ušesom, globoko vdihnil in spomnil Matica, da prihaja iz ča-
sov, ko je bila Slovenija še Balkan in tamkajšnja kultura naša kultu-
ra. Matic pa je privekal na svet v času, ko Slovenija ni več na Balka-
nu, in zato mu komadi, kot je ta, gredo le v ušesa, ne pa tudi v srce.

(Foto: JM)

(Foto: BK)

(Foto: BK)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 5. številki SN

2018

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Informacije

Novitete v januarju v 
Knjižnici Mozirje

LEPOSLOVJE:
Tucker, K. A.: Pet načinov padca, Šteger, Aleš: Neverend, Skubic, 

Andrej E.: Permafrost, Bator, Joanna: Peščena gora, Gal Štromar, 
Maja: Ženska drugje, Tomažič, Agata: Tik pod nebom, Žigo, Lada: Ru-
leta, James, Julie: Ljubezen pod krinko, MacGregor, Kinley: Ukrotiti 
Škota, King, Stephen: Gospod Mercedes, Guhrke, Laura Lee: Skrivno 
gentlemanovo hrepenenje.

MLADINSKA LITERATURA:
Clarke, Jane: Kako okopaš malega dinozavra, Clarke, Jane: Ka-

ko nahraniš navihano opico, Kraljič, Helena: Najboljša prijateljica, 
Smith, Alex T.: Klavdij na deželi, Klenovšek Musil, Manica: Slon 
Stane, Šteinbauer, Zoran: Katka in polžka, Komadina, Tanja; Go-
renc, Boštjan: Moj lajf : po motivih povesti Moje življenje Ivana Can-
karja, Stepančič, Damijan; Rozman, Andrej: Hlapci : ko angeli 
omagajo : po motivih drame Hlapci Ivana Cankarja, Šinkovec, Igor; 
Gombač, Žiga: Hlapec Jernej in pasja pravica : po motivih povesti 
Hlapec Jernej in njegova pravica Ivana Cankarja.
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Petek,
26. januar

ob 12.00. Smučarsko skakalni center Ljubno ob Savinji
Uradni trening SP v smučarskih skokih za ženske
ob 14.00. Smučarsko skakalni center Ljubno ob Savinji
Kvalifikacije SP v smučarskih skokih za ženske
Petek, ob 18.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Pridelava semen za zdrav pridelek

Sobota,
27. januar

ob 9.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Nazarje Input : Keleja (kadeti)
ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Sobotna ustvarjalnica za otroke
ob 10.00. OŠ Ljubno ob Savinji
Turnir v odbojki med ekipami KLS Ljubno, 
SIP Šempeter in Prebold
ob 12.45. Smučarsko skakalni center Ljubno ob Savinji
Poskusna serija SP v smučarskih skokih za ženske 
ob 14.00. Smučarsko skakalni center Ljubno ob Savinji
Tekma SP v smučarskih skokih za ženske
ob 18.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Večer za ljubiteljsko petje
ob 19.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Nazarje : AKK Branik 
Maribor (člani)
ob 19.00. Kulturni dom Gornji Grad
Gledališka komedija Na kmetih
ob 21.00. Franky's pub na Prihovi
Dobrodelni koncert Up N' Downs z gosti

Nedelja,
28. januar

ob 12.45. Smučarsko skakalni center Ljubno ob Savinji
Poskusna serija SP v smučarskih skokih za ženske
ob 14.00. Smučarsko skakalni center Ljubno ob Savinji
Tekma SP v smučarskih skokih za ženske

 Ponedeljek,
29. januar

ob 9.00. Kulturni dom Mozirje
Zeliščarski pomenki

Torek,
30. januar

ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka 
ob 10.30. Osnovna šola Luče
Koncert ob kulturnem prazniku

Sreda,
31. januar

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico
ob 18.05. Posebna soba gostišča Bohač v Nazarjah
Planinski večeri – Po Namibiji in Botswani
ob 18.30 uri. Medgen borza Rečica ob Savinji
Svetovalnica za demenco

Četrtek,
1. februar

ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Za vedno prijatelji
ob 18.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Otvoritev razstave Najboljše iz Gala 2017

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.      

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam teličko in bikca, mesni tip, 
160 – 200 kg; gsm 041/428-837.
Prodam dva bikca, stara 4 mesece, 
pasme lim/čb; gsm 041/510-409.
Prodam žrebička, šetlandski poni; 
gsm 041/881-409.
Prodam bikca limuzin, težkega 220 
kg; gsm 031/855-186.
Bikca s.r., star 12 tednov, prodam, 
cena po dogovoru; gsm 041/852-
715.
Prodam prašiča, težkega cca 100 kg, 
domače reje; gsm: 051/335-751.
Prodam brejo kravo (8 mesecev) in 
bikce CK pasme; gsm 031/501-250.
Prodam 2 bikca, stara 9 in 11 tednov, 
pasme čb-ls; gsm 031/800-046.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim krave in telice za zakol 
ter bikce 200 kg, mesni tip; gsm 
031/533-745.

DRUGO – PRODAM
Zelo ugodna in kvalitetna nova jese-
nova klada za sekanje mesa za 150 
eur, prodam; gsm 031/800-852.
Drva bukova suha, prodam, možen 
razrez in dostava; gsm 041/755-
508.
Prodam kiper prikolico tehnostroj 
3 t. in cisterno creina 2.700 l; gsm 
041/614-818.

Prodam tračni obračalnik sip 2000, 
pajek sip 340, cepilec drv 20 t, po-
končni, cena po dogovoru; gsm 
051/366-124 po 15. uri.
Za 20 eur prodam sklednek 83 x 75 
cm; gsm 040/210-331.
Dekliško kolo 16 col s pomožnimi 
kolesi, belo – roza barve, lepo ohra-
njen, cena 80 eur; gsm 031/582-897.
Prodam malo rabljen sušilni stroj 
gorenje; tel. št. 58-32-812 zvečer.
Prodam čelno, bobnasto, rotacijsko 
kosilnico sip 2200F; gsm 040/809-
530.
Prodam, motorno žago husqvarna 
136, cena 120 eur; gsm 031/655-858.

DRUGO – KUPIM
Kupim traktor univerzal, štore, ze-
tor, lahko tudi v slabem stanju, dob-
ro plačilo; gsm 030/419-790.

DRUGO – IŠČEM
Iščem mojstra za postavitev nove 
krušne peči; gsm 031/403-690.

VOZILA – PRODAM
VW passat, karavan, synhro, 1,6 TD, 
l. 1996, odličen,  registriran, prodam, 
cena 570 eur; gsm 041/468-550.

NEPREMIČNINE
Oddam sobe v najem; gsm 041/280-
005.
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Oglasi
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Ljudje in dogodki, Oglasi


